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Check je CAO
In veel gevallen is het beëindigen van 
het dienstverband bij het bereiken 
van de pensioengerechtigde leeftijd 
vastgelegd in een collectieve arbeids-
overeenkomst (CAO). Dit houdt in dat 
de lopende arbeidsovereenkomst 
automatisch wordt ontbonden 
wanneer je die leeftijd hebt bereikt. 
Staat zo’n bepaling niet in de CAO, 
dan loopt je arbeidsovereenkomst 
dus gewoon door en kun je op basis 

daarvan zonder problemen blijven 
doorwerken. Eindigt de overeen-
komst, dan zul je met je werkgever 
tot een nieuwe overeenkomst 
moeten komen. Werk je door op basis 
van de bestaande overeenkomst, 
houd er dan rekening mee dat je 
werkgever voortaan de mogelijkheid 
heeft om die op te zeggen zonder 
preventieve toets van het UWV of de 
rechter. Hierbij geldt een opzegter-
mijn van een maand.

Door blijven werken na de 
pensioengerechtigde leeftijd

De huidige krapte op de arbeidsmarkt noopt werkgevers tot 
het bedenken van alternatieve strategieën. Eén van de 
mogelijkheden, die een essentiële bijdrage kan leveren aan 
het verminderen van de personeelstekorten, is mensen langer 
te laten doorwerken. Een werkgever kan een werknemer 
hiertoe niet verplichten, maar op vrijwillige basis kan iemand 
natuurlijk blijven doorwerken zolang hij dat wil. Doorwerken 
na de pensioengerechtigde leeftijd heeft wel wat 
administratieve consequenties, die we hieronder uiteenzetten.

OP ZOEK NAAR WERK

Geen gevolgen voor AOW en 
pensioen
Doorwerken na de AOW-leeftijd 
heeft geen gevolgen voor je AOW of 
pensioen. Een AOW-uitkering is een 
uniform vastgesteld bedrag, dat niet 
gekoppeld is aan eventueel ander 
inkomen. Iedereen ontvangt 
hetzelfde basisbedrag, waarbij 
alleen onderscheid wordt gemaakt 
tussen alleenstaanden en mensen 
met een (� scale) partner. Wil je 
pensioen ontvangen vanaf de pensi-
oengerechtigde leeftijd, dan 
ontvang je de volledige pensioen-
uitkering bovenop je salaris. Stel je 
het pensioen uit tot een later 
moment, dan bestaat de mogelijk-
heid om te zijner tijd een hogere 
uitkering te ontvangen. Dit is moge-
lijk doordat je de resterende periode 
van je leven waarop het pensioen 

van toepassing is, verkleint. Het is 
ook een optie om je salaris gedu-
rende de doorwerkperiode ten dele 
aan te vullen met een lage pensi-
oenuitkering, die je na het stoppen 
met werken laat verhogen.

Werken in deeltijd
Een veel gekozen vorm van door-
werken na de pensioengerechtigde 
leeftijd is het werken in deeltijd. 
Mensen die voorheen vijf dagen in 
de week werkten, doen dat vanaf 
dat moment bijvoorbeeld nog twee 
dagen in de week. Je bent niet 
verplicht om een bepaald aantal 
uren te werken, dit regel je in 
overleg met je werkgever. De ene 
baan leent zich wat gemakkelijker 
voor een invulling in deeltijd dan de 
andere. Je kunt er ook voor kiezen 
om zelfstandig ondernemer te 
worden en je door je voormalig 
werkgever te laten inhuren. Bedenk 
overigens dat je voor een werkgever 
een gewild personeelslid in loon-
dienst zult zijn. Je brengt namelijk 
een � inke dosis kennis en ervaring 

mee, terwijl de werkgever voor jou 
geen sociale premies meer hoeft af 
te dragen. Hierdoor is hij een stuk 
voordeliger uit.

Ziektewet en WAO
Wanneer je AOW-gerechtigd bent, 
vervalt het recht op een werkloos-
heidsuitkering of arbeidsongeschikt-
heidsuitkering (WAO). Dat is logisch, 
want dit zijn voorzieningen die een 
basisinkomen garanderen wanneer 
jij je baan verliest of niet meer kunt 
werken door ziekte of ongeval. Je 
hebt echter inmiddels een AOW-
uitkering die daarvoor in de plaats 
komt. Dit houdt wel in dat je totale 
inkomsten acuut zullen dalen op het 
moment waarop je noodge-
dwongen stopt met werken. Je bent 
dan nog wel verzekerd via de Ziek-
tewet. Dit houdt in dat je bij ziekte 
recht hebt op maximaal dertien 
weken (gedeeltelijke) loondoorbeta-
ling. Dit betreft dezelfde regeling die 
tijdens je reguliere arbeidzame 
periode maximaal twee jaar lang 
een loondoorbetaling garandeert.
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Vanaf 3 juni is doorgaand autoverkeer 
op Demmerik langere periode niet 
mogelijk. Dan wordt begonnen
met de vervanging van de brug
ter hoogte van Arkenpark Mur en 
aansluitend vindt groot onderhoud 
plaats aan de weg tussen de Heul-
brug en de kruising met de Ter Aase 
Zuwe en Uitweg. Fietsers en voet-
gangers kunnen tijdens de werk-
zaamheden aan de brug wel over 
Demmerik � etsen of lopen. Ter 
hoogte van de brug wordt een
tijdelijke brug aangelegd waar zij 
gebruik van kunnen maken.

Veiligheid en leefbaarheid 
verbeteren
De gemeente wil Demmerik inrichten 

als een 30 kilometer-zone en daar-
mee de veiligheid en leefbaarheid 
verbeteren. Schades aan de weg 
worden hersteld en Demmerik wordt 
op het oog smaller gemaakt door aan 
de zijkanten een andere kleur asfalt 
te gebruiken dan in het midden.
De huidige verkeersplateaus en
de ‘punaises’ (verhogingen) blijven 
gehandhaafd. Daarnaast hebben 
aanwonenden duidelijk aangegeven 
dat zij bloembakken aan de zijkant 
op de weg willen zodat autoverkeer 
daar omheen moet slalommen en 
gedwongen wordt langzamer te 
rijden. De gemeente is geen voor-
stander van het plaatsen van de 
bloembakken. Wethouder Anja Vijse-
laar (Verkeer): “Op de plaatsen waar 

de bloembakken staan wordt de 
Demmerik erg smal. Dat kan leiden 
tot onveilige situaties. Aanwonenden 
hebben echter op verschillende 
momenten aangedrongen op de 
plaatsing van bloembakken om 
daarmee de snelheid van het verkeer 
te verlagen. We hebben die wens 
heel serieus genomen en daarom op 
zes plaatsen aan de zijkanten, om en 
om, de bakken geplaatst. We houden 
de komende weken goed in de gaten 
wat het e� ect hiervan is op de snel-
heid en de veiligheid.”

E� ect bloembakken geëvalueerd
De komende week gebruikt de 
gemeente om verkeer aan de bloem-
bakken te laten ‘wennen’. Aansluitend 
wordt de snelheid van het verkeer 
gemeten om te bepalen of de plaat-
sing e� ect heeft. Ook wordt experts 
gevraagd de situatie te beoordelen. 
Daarnaast wordt bewoners via een 
reactieformulier gevraagd haar 
mening te geven. Op basis van
alle resultaten wordt besloten of
de bloembakken een permanente 
plek krijgen op Demmerik.

Vinkeveen - Op Demmerik in Vinkeveen zijn dinsdag 21 mei een aantal 
bloembakken geplaatst met als doel de snelheid van het verkeer te 
verlagen. De bloembakken zijn op verzoek van aanwonenden neergezet 
omdat ze vinden dat er te hard wordt gereden. De plaatsing is een proef. 
De gemeente evalueert de komende weken of de bloembakken het 
gewenste e� ect hebben en of het voldoende veilig is om ze permanent, 
na het groot onderhoud aan de weg in het najaar, te laten staan. Als
dat het geval is, blijven ze permanent staan, anders worden ze weer 
verwijderd. 

Bloembakken op Demmerik om 
snelheid verkeer te verlagen 

Onder toeziend oog van wethouder Anja Vijselaar (links) en aanwonenden zijn dinsdag 21 mei de bloembakken op Demmerik 
geplaatst.  Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

Foto aangeleverd

De Ronde Venen - Dinsdag 21 mei 
heeft de 90-jarige Lena de Groot de 
zonnehuispenning ontvangen van 
de Zonnehuisgroep Amstelland.
De zonnehuispenning wordt jaarlijks 
uitgereikt aan mensen die zich
belangeloos inzetten voor kwetsbare 
mensen en groepen in eigen dorp
of wijk. Het zijn vrijwilligers die zich 
inzetten om ouderen te helpen
de eigen regie, contacten en zelf-
standigheid in hun omgeving zo
lang mogelijk te onderhouden.

Inspiratie
Lena is ook actief als vrijwilliger bij de 
werkgroep Dementiezorg De Ronde 
Venen van Tympaan De Baat en helpt 
mee met de organisatie van infor-

matieve avonden rondom het thema 
dementie. Ook is ze regelmatig gast-
vrouw bij het mantelzorg- en 
dementie trefpunt in Abcoude. Daar-
naast is zij coördinator van de NPV in 
Abcoude en Baambrugge en vrijwil-
liger bij stichting Thuis Sterven Vecht 
& Venen. Tanja en Ester van Demen-
tiezorg De Ronde Venen hebben haar 
voorgedragen. Zij geven aan dat 
Lena een inspiratie is voor velen
hoe je ook op hogere leeftijd een 
bijdrage kunt leveren aan de samen-
leving. Bij de uitreiking vertelde
Lena dat ze dit dankzij haar goede 
gezondheid kan blijven doen en 
inspiratie en motivatie vindt in haar 
geloof. Haar leidraad is: “Zie elkaar
en zie de mensen om je heen.”

Zonnehuispenning voor 90-jarige 
vrijwilliger van Tympaan De Baat

Vinkeveen/Waverveen- Zonnebloem Vinke-
veen/Waverveen kan net als vele andere organi-
saties, niet zonder enthousiaste vrijwilligers. 
Mensen die zich geheel belangeloos inzetten
om mensen met een fysieke beperking mooie 
momenten te geven. Jaarlijks heeft Zonnebloem 
Vinkeveen/Waverveen een breed aanbod aan 

activiteiten. Van museum- en theaterbezoek, 
ontmoetingsmiddagen tot huisbezoek of 
zomaar een telefoontje. Liefde en aandacht die 
door de gasten erg gewaardeerd worden. Het is 
dan ook logisch dat de Zonnebloem haar vrijwil-
ligers koestert en jubilea niet ongemerkt voorbij 
wil laten gaan. Op de ledenvergadering kreeg Els 

van Schie de zilveren speld voor 10 jaar vrijwil-
ligerschap. Voor Gerda van der Laan was er zelfs 
de gouden speld voor 25 jaar belangeloze inzet 
die zij uit handen van voorzitter Dick Jonkers 
kreeg. Het attractieve programma van Zonne-
bloem Vinkveen/Waverveen trekt regelmatig 
nieuwe gasten en gelukkig ook nieuwe vrijwil-
ligers, maar door de toenemende vergijzing is 
elke aanmelding welkom. De jubilea van Gerda 
van der Laan en Els van Schie bewijzen dat de 
vrijwilligers er ook veel voldoening uit halen. Foto: aangeleverd.

Vrijwilligers Zonnebloem 
Vinkeveen/Waverveen gehuldigd
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De Ronde Venen - Dinsdagmiddag 
21 mei 2024 werden voor de vierde 
keer de jaarlijkse Zonnehuis 
Penningen uitgereikt aan mensen die 
belangeloos het verschil maken voor 
kwetsbare ouderen, met mooie initi-
atieven in de eigen buurt in Ouder-
Amstel, De Ronde Venen en 
Amstelveen.
Tijdens de feestelijke bijeenkomst 
werd eens te meer duidelijk hoe 
belangrijk maar vooral hoe leuk het
is om een bijdrage te leveren aan de 
zorg voor elkaar. Thijs Houtappels, 
bestuurder Zonnehuisgroep Amstel-
land: “Wij als zorgprofessionals 
kunnen niet zonder hen, zonder die 
betekenisvolle initiatieven. Juist in 
een tijd waar de zorgvraag zo veran-
dert, zijn vrijwilligers belangrijker 
dan ooit!”
Prachtige initiatieven werden 
beloond met drie Zonnehuis 
Penningen. Voor Amstelveen (Boven-
kerk) kregen Michaëlla Barentsen en 
Chris van den Helder samen een 
penning. In Ouder-Amstel was het 
Jan Wagenaar die de penning in 

ontvangst nam. De derde en laatste 
Zonnehuis Penning was voor De 
Ronde Venen en werd uitgereikt aan 
een vrijwilligster, die mede door haar 
leeftijd de jury versteld deed staan. 
Lena de Groot-Gri�oen uit Baam-
brugge werd voordragen door 
Mantelzorg De Ronde Venen. Zij is in 
maart 90 jaar geworden en binnen 
De Ronde Venen nog steeds een 
actieve vrijwilligster. Ze is betrokken 
bij de werkgroep dementiezorg De 
Ronde Venen en helpt mee met de 
organisatie van informatieve 
avonden rondom het thema 
dementie. Ook is ze regelmatig gast-
vrouw bij het mantelzorg- en demen-
tietrefpunt in Abcoude. Daarnaast is 
ze ook nog coördinator van de NPV 
in Abcoude en Baambrugge en vrij-
williger bij stichting thuis sterven. 
Lena vertelde zelf: “De Bijbel is mijn 
leidraad, die inspireert mij en heeft 
mij geleerd om de mens te zien!” 
Mooie woorden van een wijze vrouw 
die laat zien dat je op hoge leeftijd 
ook nog een grote bijdrage kan 
leveren aan de samenleving.

Zonnehuis Penningen uitgereikt

De Ronde Venen - Bent u ook 
nieuwsgierig naar hoe het vroeger 
was? Veel inwoners van het mooie 
dorp Abcoude hebben zoete
herinneringen aan het Abcoude van 
eertijds. Maar ook nieuwe bewoners 
zijn vaak belangstellend naar de 
oorsprong van straatnamen, 
gebouwen of hun nieuwe omgeving. 
Verschillende generaties willen 
weten waar hun familienaam 
vandaan komt of hoe het was in
de tijd van hun opa en oma. Kennis 
nemen van de geschiedenis, nostal-
gisch terugdenken aan hoe het ooit 
was, het kan op zaterdag 1 juni.

Piet Mondriaanhuis 
Op zaterdagmiddag 1 juni is de 
nostalgische �lmmiddag over het 
Abcoude van vroeger, die de histori-
sche vereniging De Proosdijlanden 
organiseert in het Theater Piet 
Mondriaan aan de Broekzijdselaan 
46. De voorstelling begint om 13.30 
uur. De zaal is open vanaf 13.00 uur. 
Kaarten à € 4,– zijn verkrijgbaar bij 
Fred Abcoude, Hoogstraat 32. De 
kaarten geven recht op toegang
en een kop ko�e of thee.

Abcoude vroeger
We zien opnames van het dorp 

Dat was Abcoude... Abcoude en veel mensen in hun 
(werk-)omgeving uit 1963, een �lm 
gemaakt in opdracht van verzeke-
ringsmaatschappij ‘Draagt Elkanders 
Lasten’. Ook kinderen op school 
krijgen ruimschoots aandacht. 
Andere �lmfragmenten betre�en
’t Meerhuis, activiteiten tijdens de 
feestweek, beelden van zomers en 
winters en de huldiging van de 
legendarische dertigerjaren-
zwemster Nida Sen�. 
We sluiten af met �lms van
A. Hartman over bejaardentochten 
uit 1949 en 1950, beide met een 
einde tijdens de kermis. Ton Pepping, 
ook bekend van zijn Facebook-
pagina, heeft deze �lms ooit kunnen 

redden uit een afvalcontainer
tijdens een opruiming. Het totale 
programma beslaat inclusief een 
pauze ruim twee uur.

Groot succes
In het kader van het veertigjarig 
bestaan van de historische vereni-
ging waren er in Wilnis, Mijdrecht en 
Vinkeveen eerder dit jaar al soortge-
lijke voorstellingen. Elke middag was 
een doorslaand succes. Enthousiaste 
bezoekers zien hun dorp en diverse 
plaatsgenoten terug op de beelden 
van toen. Gezamenlijk terug-
zwijmelen naar hoe het ooit was en 
plezier beleven aan de soms hilari-
sche beelden. Dit wilt u niet missen.

Foto aangeleverd. Foto aangeleverd.

Abcoude - Ze hadden een valse start 
op de eerste dag: de onderdoorgang 
onder de A9 was een dag te vroeg 
afgesloten en daarnaast ook een 
slechte weervoorspelling met veel 
regen en onweer in het vooruitzicht. 
Spoedberaad en een bakkie ko�e 
verder besloten ze een uur later de 
route voor de eerste dag te cancelen. 
En gelukkig was dit een wijs besluit 
want om 18.00 uur brak de regen en 
onweer los. De tweede en derde dag: 
prachtig weer, een zonnetje en 975 
blije kids en hun begeleiders hebben 
heerlijk gelopen. De laatste dag met 
de�lé werd ook nog spannend maar
de buien bleven weg en ze hebben een 
geweldige intocht gehad onder leiding 
van de Abcouder Harmonie. Met een 
intocht die enorm druk bezocht is door 
het lijkt wel heel Abcoude, kijkt het 
bestuur terug op geslaagde 40e editie 
van de Avondvierdaagse. Dank aan het 
geweldige team van verkeersregelaars 
die dit evenement weer tot een veilig 
en mooi evenement hebben gemaakt.

Avondvierdaagse

Abcoude - De opzet van de 
Abcouder Feestweek wordt op 
enkele punten aangepast. De feest-
week kent tal van mooie, gezellige 
activiteiten, overdag en ’s avonds. 
Met de aanpassingen willen de orga-
nisatoren Stichting Feestelijkheden 
Abcoude en de horeca er samen
met de gemeente voor zorgen dat
de Feestweek een feestweek is waar 
iedereen zich, ook ’s avonds, veilig 
voelt en waar overlast zoveel moge-
lijk wordt beperkt. De aanpassingen 
zorgen voor goede randvoor-
waarden, maar het blijft ieders eigen 
verantwoordelijkheid om het gezellig 
en feestelijk te houden.
Belangrijkste wijziging is dat het 
centrum van Abcoude, waar de 
Feestweek plaatsvindt, ’s avonds
een afgesloten evenemententerrein 
wordt. Toegang tot het terrein is 
gratis. Publiek kan via drie toegangs-
punten naar het evenementen-
terrein: via het Raadhuisplein, de 
Molenweg en de Hoogstraat. Bij deze 
toegangspunten staan beveiligers 
die controleren of bezoekers geen 
drank meenemen. Jongeren onder 
de 18 jaar die teveel hebben 
gedronken worden meteen doorge-
leid naar een post van HALT die bij 
het evenemententerrein staat.

Horeca sluit eerder, drinken
buiten het evenemententerrein 
niet toegestaan
Met de Stichting Feestelijkheden 
Abcoude en de horeca is afge-
sproken dat de muziek op het
evenemententerrein op dinsdag en 
woensdag om 00.30 uur stopt. Op 
donderdag, vrijdag en zaterdag stopt 
de muziek om 01.00 uur. Dat is een 
half uur eerder dan voorgaande 
jaren. Winkels in het gebied waar 
onder meer alcohol wordt verkocht 
krijgen geen vergunning om later 
open te zijn dan dat de Winkel-

tijdenwet toestaat. Uiterlijk 22.00 uur 
dienen zij de deuren te sluiten. Bij de 
toegang tot het terrein worden alle 
bezoekers gewezen op de huisregels.
Voor de gehele bebouwde kom van 
Abcoude geldt tijdens de Abcouder 
Feestweek dat het verboden is 
alcohol te drinken of aangebroken 
�essen drank bij zich te hebben. Hier 
wordt nadrukkelijk door politie op 
gecontroleerd. Het verbod geldt 
uiteraard niet voor het evenementen-
terrein en terrassen.

Basis voor gezellige feestweek
Burgemeester Maarten Divendal: 
“Met deze nieuwe aanpak geven we 
duidelijke regels om er een gezellige 
en veilige feestweek van te maken. 
Uiteraard heeft iedereen binnen die 
regels zelf de verantwoordelijkheid 
om er een leuk feest van te maken. 
Met de regels doen we ook recht aan 
alle reacties die we vorig jaar hebben 
ontvangen over de Feestweek, onder 
andere tijdens de inwonersbijeen-
komst in oktober vorig jaar in de 
Dorpskerk.’’

Opzet Abcouder Feestweek
op onderdelen aangepast

Jurylid Marilyn Haimé samen met een trotse Lena de Groot-Gri�oen.
Foto aangeleverd.

Het gebied in Abcoude dat tijdens
de feestweek is aangemerkt als 
evenemententerrein.
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
(onder voorbehoud):
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-   Start opruiming loodhoudende grond.
-  Meer aandacht rondom de gemeenteraad. U bent uitgenodigd.
-   Oorspronkelijk gedragen kleding van rond 1900 krijgt verhaal bij

Historische Vereniging.
-   Brillen- en ovalendag: rijen vol luchtgekoelde Volkswagens in Wilnis.
Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO                             105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Mijdrecht - De Dukaton in de wijk 
Ho� and wordt al jaren door vracht-
verkeer gebruikt sluiproute. Daarover 
stuurden meer dan 40 teleurgestelde 
inwoners een brief aan de gemeente-
raad en aan het college van B & W. In 
de brief schrijven ze: “Wij verzoeken 
u beleefd doch nadrukkelijk om uw 
hulp voor de volgende twee onder-
werpen.”

Geluidsbelasting
“Er is sprake van een onleefbare
situatie, omdat onze tuinen, waar wij 
graag in zouden willen vertoeven, 
tussen de Dukaton en onze gevels
in liggen. De geluidsbelasting op de 
bewoners zelf is dus veel meer dan 
65 decibel. Vrachtwagens zorgen 
voor een extra hoge piek in de 
geluidsbelasting; veel meer dan
65 decibel! Het zou onmenselijk
zijn om deze erbarmelijke situatie 
gewoon te laten voortbestaan!
Er moet gewoon iets gebeuren! 
Bovendien is op de Dukaton de 
“Schoolzone 30 km” van toepassing.”

Snelheidsbeperking
“Met onverminderd zeer hoge snel-
heid razen vrachtwagens en ander 
verkeer door deze 30 km zone. 
Onverantwoord! Hier zijn maat-
regelen nodig en er is alle reden
voor om zo spoedig mogelijk een 
snelheidsdisplay te plaatsen!”
“Eén van onze bewoners is al sinds
22 augustus 2023 via e-mails met de 
afdeling Verkeer van onze Gemeente 
bezig om een snelheidsdisplay op
de Dukaton geplaatst te krijgen.
In november 2023 heeft enkele 
dagen een defect snelheidsdisplay 
aan een lantaarnpaal op de Dukaton 
gehangen. Meerdere e-mails van 
deze bewoner aan de afdeling 
Verkeer hebben tot op heden niet 
geleid tot het plaatsen van een 
snelheidsdisplay.”

Vrachtwagens verboden
De briefschrijvers willen allereerst 
(terug)plaatsing van het verkeers-
bord ‘verboden voor vrachtwagens’. 
De oorspronkelijke afspraak over de 
plaatsing van het verkeersbord
zou in mei 201 zijn gemaakt met
de toenmalige verkeerswethouder 
Albert Schuurs (VVD) en schriftelijk 
zijn bevestigd. Volgens de brief-
schrijvers is dat destijds geplaatste 
verkeersbord aan het begin van
de sluiproute ‘verdwenen’. “Wij 
verzoeken u om het verkeersbord 
‘verboden voor vrachtwagens’
zo spoedig mogelijk aan het begin 
van de verboden sluiproute op de 
Dukaton te laten terugplaatsen en 
dan met een bordje ‘uitgezonderd 
bestemmingsverkeer’. De bewoners 
geven aan dat zo’n bordje wèl op 
andere plekken in de gemeente 
hangt.

Vrachtwagen navigatie
Het tweede verzoek van de
bewoners is: “om het verbod voor 
vrachtwagens op de A.C. Verhoef-
weg door te laten geven aan de
leveranciers van Vrachtwagen Navi-
gatie: TomTom en Garmin. Indien het 
verbod voor vrachtwagens bekend 
zal worden bij de leveranciers van 
Vrachtwagen Navigatie zullen deze 
de route via de A.C. Verhoefweg niet 
meer tonen, waardoor er veel 
minder vrachtwagens over de
A.C. Verhoefweg zullen gaan rijden.”

Beloofde reconstructie
Op een destijds toegezegde recon-
structie van de Dukaton wachten
de briefschrijvers ook nog steeds.
De burgemeester en gemeente-
secretaris schreven in december 
2021 dat de bewoners betrokken 
zouden worden bij de reconstructie. 
De voorbereiding zou starten in 
2023; de uitvoering in 2024/2025.

Komt de gemeente gemaakte afspraken
met inwoners eindelijk wel na?

“Tot op heden ontvingen wij geen 
uitnodiging. De enige echte oplos-
sing voor deze sluiproute van door-
gaand vrachtverkeer is een de� nitief 
verbod voor vrachtwagens tussen
de twee rotondes op de Dukaton.”

N201
“Een verbod voor vrachtwagens
bij de rotonde Ho� and/Dukaton zal 
ervoor zorgen dat het doorgaand 
vrachtverkeer de N201 zal nemen
in plaats van de huidige sluiproute 
over de Dukaton. Een verbod
voor vrachtwagens bij de rotonde 
Diamant/Dukaton zal ervoor zorgen 
dat doorgaand vrachtverkeer niet 
meer de sluiproute over de A.C. 
Verhoefweg gaat nemen, maar wel 
de N201 om naar ons industrie-
terrein te komen.”

Beleidsuitvoering blijft uit
“Wij zien dagelijks vele vracht-
wagens, ondanks het verbod
voor vrachtwagens op de A.C. 
Verhoefweg, toch deze sluiproute 
over de Dukaton naar ons industrie-
terrein nemen. En ook weer terug.
Dit verbod voor vrachtwagens zal 
dan tevens voldoen aan de in het 
Beleidsplan Verkeer 2017-2021 en
in het Mobiliteitsplan 2023-2030 
genoemde voornemens om door-
gaand sluipverkeer te weren. Aan 
deze plannen is tot op heden geen 
invulling gegeven ten aanzien van 
het doorgaand sluipverkeer van 
vrachtwagens op de Dukaton.

Inspanningen
De briefschrijvers geven aan gaarne 
bereid te zijn nadere toelichtingen 
te geven en bedanken het college 
en de gemeenteraad bij voorbaat 
voor “uw inspanningen”. 
Eén vorm van beleidsuitvoering kan 
in ieder geval geschrapt worden. 
Dat is: “geen snelheid maken”.

De Ronde Venen - Het college van 
B&W heeft de gemeenteraad de Kader-
nota voor het jaar 2025 aangeboden. 
De Kadernota is de voorloper van de 
begroting en schetst op hoofdlijnen 
waar de gemeente zich komend jaar 
op richt. De gemeente heeft de 
komende jaren � nancieel minder te 
besteden. In de Kadernota wordt dan 
ook een aantal maatregelen voor-
gesteld om een � nancieel gezonde 
gemeente te blijven. Gemeenten 
hebben de komende jaren te maken 
met een � inke � nanciële uitdaging,
de kosten stijgen terwijl de inkomsten 
vanuit het Rijk dalen. Hoeveel lager
de inkomsten vanuit het Rijk zijn is nog 
niet exact bekend. Volgens de Kader-
nota 2025 is het onvermijdelijk om 
keuzes te maken, maar er ook voor
te zorgen dat De Ronde Venen een 
aantrekkelijke plek blijft om te wonen, 
werken en verblijven.

Evenwichtige aanpak
“In de Kadernota 2025 staat duidelijk 
op een rij voor welke � nanciële uit-
dagingen de gemeente staat”, zegt 
wethouder Anja Vijselaar (Financiën). 
“Er zijn verschillende maatregelen 
mogelijk om uitgaven te verminderen 
en inkomsten te verhogen. Als college 

gaan we hier graag over in gesprek 
met de gemeenteraad. We willen met 
een evenwichtig pakket maatregelen 
de dienstverlening en het voorzie-
ningenniveau in stand houden waarbij 
de gemeentelijke � nanciën op orde 
zijn. Daarvoor moeten we een aantal 
keuzes maken op basis waarvan we
de programmabegroting voor 2025 

College biedt gemeenteraad 
Kadernota 2025 aan

maken.’’ Om te voorkomen dat 
komende jaren inkomsten en uitgaven 
uit balans raken, worden in de Kader-
nota een aantal stappen doorlopen om 
te komen tot een evenwichtige aanpak. 
Er is daarbij gekeken naar mogelijk-
heden om minder uit te geven, andere 
prioriteiten te stellen, de gemeentelijke 
spaarpot in te zetten en naar mogelijk-
heden om inkomsten te verhogen.

Minder uitgaven
Volgens de Kadernota is het mogelijk 

om binnen bestaande budgetten 1,2 
miljoen euro te bezuinigen. Dit bestaat 
voor een bedrag van 0,7 miljoen euro 
aan minder uitgaven aan bedrijfsvoe-
ring van het gemeentelijk apparaat en 
voor 0,5 miljoen euro aan verschillende 
beleidsonderwerpen. Er worden op dit 
moment nog geen voorstellen gedaan 
om het voorzieningenniveau aan te 
passen. Aanpassen van prioriteiten 
doorkruist eerder gemaakte afspraken 
en toezeggingen en doet al in gang 
gezette ontwikkelingen teniet. Nu al 
het voorzieningenniveau aanpassen 
heeft grote maatschappelijke e� ecten. 
Het college heeft ook gekeken naar
de mogelijkheid de inkomsten te ver-
hogen door de lokale belastingen, 
waaronder de onroerendezaakbelas-
ting (OZB), te verhogen. Dit is wat het 
college betreft alleen bespreekbaar als 
de begroting niet sluitend kan worden 
gepresenteerd. Dat risico dient zich
nu aan. In de Kadernota worden twee 
opties beschreven. In optie 1 stijgen
de lokale belastingen met 12 procent. 
Dit leidt tot 1,5 miljoen euro aan extra 
inkomsten. Deze stijging zou voor de 
eigenaar van een woning met een 
WOZ-waarde van vier ton neerkomen 
op een verhoging van de OZB met
30 euro. Met de extra inkomsten is er 
zicht op een sluitende begroting voor 
2025. Voor de jaren daarna is er echter 
nog steeds sprake van een begrotings-
tekort.

Optie 2
Optie 2 gaat uit van een geleidelijke 
verhoging van lokale belastingen.
Dit leidt uiteindelijk tot 1,5 miljoen 
euro extra inkomsten in 2028, maar 
betekent wel dat in de jaren daarvoor 
soms (tijdelijke) pijnlijke keuzes 
gemaakt moeten worden om de 
begroting sluitend te krijgen. De 
keuzes die het college de gemeente-
raad nu voorlegt leiden nog niet tot 
een sluitende begroting voor 2026
en de jaren daarna. Mede omdat er
nog veel onduidelijkheid is over de 
inkomsten van het Rijk, heeft het 
college daar op dit moment nog geen
oplossing voor. Het college stelt de 
gemeenteraad dan ook voor bij de 
bespreking van de begroting voor 
2025 hier verder van gedachten over 
te wisselen en heeft op verzoek van 
de gemeenteraad verschillende 
scenario’s opgesteld.

Behandeling Kadernota
De gemeenteraad bespreekt de 
Kadernota 2025 in de vergadering van 
donderdag 4 juli 2024. Onderdeel van 
de besprekingen zijn de algemene 
beschouwingen van de fracties in de 
gemeenteraad. Daarin geven de frac-
ties op hoofdlijnen aan hoe ze tegen 
het gemeentelijk beleid aankijken. 
Voorafgaand aan de raadsvergadering 
wordt de Kadernota 2025 in de 
commissies van juni besproken.

Wethouder Anja Vijselaar: “Er zijn verschillende maatregelen mogelijk om uitgaven 
te verminderen en inkomsten te verhogen.”  Foto aangeleverd.
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Toekomst voor veel groen in Waverveen? Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - Opgeschrikte 
inwoners uit Waverveen melden in 
een klachtenbrief aan de gemeente 
allerlei ongenoegens. Die zijn 
ontstaan door gebrekkige commu-
nicatie over politiek-bestuurlijke 
plannen. Voorop staat kritiek op de 
uitvoering van plannen voor de 
gelande aanleg van een zonnepark 
van 12 hectares. Initiatiefnemer is
het bedrijf Stattkraft, dat voor 100% 
eigendom is van de Noorse staat.

Sterk onvoldoende
Ook over andere grote initiatieven 
leidt de communicatie tot ergernis. 
Het gaat om de aanleg van een nieuw 
bedrijventerrein tussen N201 en het 
Waverveense pad, de plaatsing van 
een hoogspanningsstation, de 
omlegging van de huidige provin-
ciale weg N201 als gevolg van de 
‘strekking van de bocht in Mijdrecht’ 
en ‘het gedoe over een �etstunnel 
onder het nieuwe tracé van N201’.
“Wij vinden dat die informatievoor-
ziening niet dan wel in sterk onvol-
doende mate heeft plaatsgevonden 
en zeker niet op basis van openheid, 
transparantie en gelijkwaardigheid 
tijdens de contactmomenten.”

Intimiderend
In de klachtenbrief vragen de inwo-
ners “hopelijk op korte termijn inte-
graal door uw verantwoordelijke 
wethouders en projectleiders te 
worden geïnformeerd.” In de brief 
gaat het vooral om de vraag of het 
gemeentebestuur wel echt onpar-
tijdig is in het contact en overleg met 
de initiatiefnemers van zonnevelden. 
Of krijgt een initiatiefnemer stilzwij-
gend instemming van de gemeente 
om naar eigen voordeel regelgeving 
in eigen voordeel uit te leggen?
De briefschrijvers: “Wij hebben in het 
proces van de afgelopen maanden de 
opstelling van uw ambtelijk apparaat 
als niet prettig en zelfs intimiderend 
ervaren. Dit schaadt ons vertrouwen 
in de gemeente en daarmee helaas 
ook in het College.”

Tegenstand parkeren
In de brief staan enkele voorbeelden: 
“Tijdens een gesprek, aangevraagd 
door een aantal omwonenden is 
duidelijk gemaakt dat wij in dit 
stadium geen bezwaar in mogen 
dienen. Ook tijdens dit gesprek is 
duidelijk gemaakt dat dat zonneveld 
er sowieso komt. Geadviseerd werd 
om in gesprek te gaan met Stattkraftt, 
om het voor ons zo gunstig mogelijk 
in te passen. Participatie is alleen 
mogelijk binnen de kaders van de 
initiatiefnemers.”
De briefschrijvers geven aan dat 
volgens hen een ambtenaar onafhan-

kelijk en onpartijdig zou moeten 
handelen. “Een ander voorbeeld is 
dat een ambtenaar in een mail aan 
één van de bewoners verzoekt de 
‘tegenstand even te parkeren’ en
na vergunningverlening bezwaar te 
maken en de initiatiefnemer de kans 
te geven. Er wordt niets gemeld over 
de kans die wij als inwoners krijgen. 
Dit komt op ons weer niet objectief 
maar sturend over. Bezwaar maken 
beschouwen wij niet als een kans 
voor omwonenden, want dat is een 
democratisch recht.”

Onveilig
Ook zou een bewoner een dag 
voordat Statkraft ‘last minute’ een 
tweede informatiebijeenkomst zou 
afzeggen benaderd zijn door een 
medewerker van de gemeente. “Deze 
had vragen over de tegenstand die 
verwacht was op de informatieavond. 
De omwonende werd persoonlijk 
aangesproken op dit protest, dat dit 
verstoring is van de participatie. En 
de omwonenden moeten juist 
participeren.”
“Een dergelijke gerichte persoonlijke 
benadering vanuit het ambtelijk 
apparaat is ervaren als onveilig en 
intimiderend. Het moet voor ons als 
bewoners en belanghebbenden 
mogelijk zijn onze mening en stand-
punten te uiten zonder hierop door 
het uitvoerend ambtelijk apparaat 
aangesproken te worden. Bovendien 
getuigt deze gang van zaken voor 
ons van het (achter de schermen en 
buiten de openheid) bestaan van een 
zeer korte lijn tussen Stattkraft en het 
ambtelijk apparaat hetgeen de schijn 
van belangenverstrengeling, dan wel 
vooringenomenheid versterkt.”

Geen toestemming
Uit de brief is ook op te maken dat 
een gemeentelijke functionaris zich 
zonder toestemming toegang heeft 
verschaft tot een afgesloten privé-
terrein. Dat “vinden wij het in het 
geheel niet netjes om ongevraagd 
iemand zijn terrein te betreden (waar 
een afgesloten hek voor stond) voor 
een interview met de TV. Bewoner en 
eigenaar was hiervan niet op de 
hoogte gesteld en daarom vinden wij 
dit beklagenswaardig.” De briefschrij-
vers willen graag een beargumen-
teerde uitleg op grond van welke 
regelgeving het gerechtvaardigd is 
dat de betrokkene zichzelf zonder 
toestemming toegang heeft 
verschaft tot van privé-eigendom?

Terugblik na vier maanden
In de brief staat dat er bij de
omwonenden ernstige zorgen zijn 
over de uitvoering van de verplichte 
participatie. Zo schrijven ze: “Op

Veel klachten van bewoners Waverveen
door ‘gebrekkige communicatie’

13 december 2023 vond een eerste 
informatiebijeenkomst plaats, geor-
ganiseerd door initiatiefnemer.
Wij hebben toen de toezegging 
gekregen op een verslag van de 
avond en daartoe ons emailadres 
gedeeld. Vervolgens kwam er geen 
verslag. Ook na herhaaldelijke 
verzoeken van diverse bewoners is dit 
uitgebleven. Wij noemen dit nu om 
duidelijk te maken dat in het kader 
van het verplichte participatieproces 
niet wordt voldaan aan het beginsel 
van vertrouwen: de initiatiefnemer 
laat bewust na een gedane toezeg-
ging gestand te doen binnen een 
redelijke termijn, zodat in de herin-
nering aan het verloop en gedachte-
wisseling tijdens de bewuste infor-
matiebijeenkomst nog duidelijk 
herinnerbaar is. Pas vier maanden (!) 
nadien ontvingen wij een zoge-
noemde terugblik en een Q&A.” 
Ondanks de toezegging is er nooit 
een verslag gekomen. Wel een lijst 
met ‘vragen en antwoorden’ (in de 
Engelse taal aangeduid met Q&A: de 
afkorting van Questions & Answers, 
red.) die achteraf was opgesteld.

Antwoorden nog eens nalezen
In de terugblik meldt Stattkraft: ”Onze 
antwoorden kunt u hieronder nog 
eens nalezen.” De omwonenden 
typeren dat als misleidend, ”omdat
de antwoorden op die genoteerde 
vragen niet op de avond zijn 
verstrekt, maar vier maanden nadien. 
Bovendien staan in de Q&A zaken die 
wel aan de orde zijn geweest geheel 
anders verwoord dan op de avond 
uitgesproken. Op de avond is bijvoor-
beeld duidelijk aangegeven dat het 
uit het zicht trekken van het zonne-
park niet aan de orde is omdat dit 
niet in de vergezichten van het 
polderlandschap past. In de Q&A 
staat dat het zonnepark zoveel moge-
lijk uit het zicht wordt getrokken. Dit 
is slechts één voorbeeld dat we eruit 
lichten. Wij kunnen ons op basis van 
de (zeer laat verkregen) verslag-
legging niet onttrekken aan de 
conclusie dat de verslaglegging alles-
behalve een objectief weergegeven 
rapportage is, maar eerder de indruk 
wekt het resultaat te zijn van een 
vooropgezette intentie om doel-
gericht toe te schrijven aan een voor 
de initiatiefnemer (en gemeente) 
gewenste uitkomst.”

Participatie?
De omwonenden: “In onze ogen dient 
een verslag een weergave te geven 
van de betre�ende avond. De terug-
blik en vragen en antwoorden die zijn 
toegezonden voldoen hier helaas niet 
aan. Wij hebben dit herhaaldelijk bij 
aangegeven bij Statkraft. Zij kunnen 

echter niet uitleggen waarom wij 
geen verslag ontvangen van de 
eerste bijeenkomst die een weergave 
geeft van het verloop van de avond. 
Dat doet vermoeden dat een correcte 
weergave waarin ook het gebrek aan 
draagvlak en gebrek aan dialoog naar 
voren komt niet uitkomt voor Statt-
kraft in het aan de gemeente 
aantonen dat zij voldoen aan de 
participatie zoals dat bedoeld is in de 
wet. Naar onze mening moet de visie 
van de bezoekers van de avond in
het verslag terug te vinden zijn in de 
verslaglegging. Stattkraft heeft laten 
weten dat een dergelijk verslag niet 
wordt verstrekt. Het lijkt ons goed
om als deelnemers aan het tot nu toe 
doorlopen participatieproces ernstig 
bezwaar te maken tegen de ervaren 
handelswijze.”

Gelijk speelveld?
“Er is geen sprake van een dialoog of 
open gesprek met Stattkraft. Er waren 
tijdens de inloopavond verschillende 
tafels waar we langs konden lopen en 
ervaarden ter plekke dat er slechts 
zeer beperkt mate nadere informatie 
kon worden gegeven. Wij konden 
onze vragen niet eens beantwoord 
krijgen, waarbij achteraf in een
schriftelijke en eenzijdig opgestelde 
verslaglegging de schijn wordt 
gewekt dat dit wel het geval was.
Wij hebben voorgesteld een 
volgende bijeenkomst zo op te zetten 
dat er wel dialoog kan plaatsvinden. 
Helaas wordt door Stattkraft 
wederom gekozen voor een inloop-
concept. Ook dat beschouwen wij 
niet als een juiste basis voor een 
gelijk speelveld in de dialoog.”

Beleidsregels wassen neus?
De briefschrijvers ervaren de gang van 
zaken absoluut niet als participatie 
maar als eenzijdig delen van stand-
punten en informatie. “De dialoog had 
plaats moeten vinden op die betref-
fende avond waar Stattkraft ons voor 
had uitgenodigd. De gemeente geeft 
expliciet in het van toepassing zijnde 
beleidskader duidelijke randvoor-
waarden voor participatie en schrijft 
daarin: Met procesparticipatie 
bedoelen we dus het betrekken van 

inwoners en partijen voorafgaand aan 
een formeel besluitvormingsproces 
over een zonneveld. Het is van
belang dat de omgeving voldoende 
betrokken wordt bij de totstand-
koming van een initiatief. In uw Rand-
voorwaarde B1 geeft u aan: “Tijdens 
het traject houden de initiatiefnemer 
en gemeente contact om ervoor te 
zorgen dat het participatieplan 
voldoende wordt uitgevoerd.”

Zeer kwalijk
Uit het door ons geconstateerde 
handelen en de opstelling van de 
betrokken functionarissen tijdens
de contactmomenten en gesprekken 
met ons, is ons niet gebleken dat 
namens de gemeente (het college/de 
portefeuillehouder) zorgvuldig wordt 
toegezien op de kwaliteit het partici-
patieproces en hoe dat op termijn 
(toch) als ‘voldoende’ zou kunnen 
worden beoordeeld. Wij klagen dus 
over de kwaliteit van het door ons 
ervaren participatieproces én de 
bewaking van daarvan door gemeen-
telijke functionarissen en de wijze 
waarop dat bestuurlijk zodanig is 
geborgd dat het meer is dan alleen 
woorden in een beleidskader. Boven-
staande ervaren wij als bewoners als 
zeer kwalijk.

Helaas
Onze grondhouding is te kunnen 
vertrouwen op de lokale overheid en 
de wijze waarop deze opkomt en luis-
tert naar haar inwoners. Helaas is dit 
vertrouwen de afgelopen maanden 
fors geschaad.”
Verder beklagen de omwonenden 
zich erover dat er in de verslagen niets 
opgenomen is over bestaand rijks-
beleid dat er uitdrukkelijk op gericht is 
om “eerst zon op dak” te realiseren en 
pas daarna plaatsing van zonnevelden 
op agrarische gronden te onder-
zoeken. Bovendien is er bij de
omwonenden grote verbazing over 
de aandacht voor de invulling van de 
zogeheten ‘�nanciële participatie’.
De briefschrijvers: “En er staat dan wel 
weer in het verslag dat er gesproken
is over �nanciële participatie, terwijl 
daar in het geheel niet over gesproken 
is.”

Vriendelijke groeten
“Wij vragen het College daarom om 
deze formele klacht serieus te onder-
zoeken en de uitkomsten te delen met 
de leden van de Gemeenteraad en 
ons. Ook vernemen we graag op 
welke wijze het in te dienen verslag 
van het participatietraject (op waar-
heid en volledigheid wordt beoor-
deeld, wie die bevoegdheid heeft en 
hoe gegarandeerd is dat de besluit-
vorming plaatsvindt zonder voor-
ingenomenheid.”
De omwonenden rond het zonnepark 
in Waverveen eindigen hun brief aan 
het college en de raad “met vriende-
lijke groeten”.

Hier komen, als de plannen doorgaan, allemaal zonnepanelen. Foto aangeleverd.

En daar gaat de natuur... Foto aangeleverd.
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Foto aangeleverd.

Mustapha Serray Bah met wethouder Cees van Uden op de markt.  Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - Op 21 mei heeft 
het college van B&W van Amsterdam 
het Plan Wind Amsterdam (PWA) 
bekendgemaakt. In dit PWA staan
de drie meest kansrijke gebieden 
benoemd. De belangrijkste zoek-
gebieden zijn in het groen rond 
Amsterdam en dan met name in en 
rond Zuidoost Amsterdam. Het heeft 
er alle schijn van dat de lusten van de 
windturbines (bijdrage aan de ener-
gietransitie) betekenen dat de lasten 
op de schouders van de inwoners 
van Amsterdam Zuidoost komen
te liggen. Met de komst van wind-

turbines wordt de gezondheid van 
de inwoners op het spel gezet en 
wordt er een aanslag gepleegd op
de leefomgeving. Inwoners en hun 
verenigingen en stichtingen zijn 
geschokt door deze keuze. Organisa-
ties verenigd in ZOWindvij organi-
seren in Zuidoost een bijeenkomst 
voor inwoners tegen de komst van 
deze windturbines.

Opnieuw Amsterdam Zuidoost
Stadsdeel Zuidoost heeft binnen de 
gemeente Amsterdam gemiddeld 
het laagste inkomen en ook de minst 

 INWONERS AMSTERDAM ZUIDOOST OPNIEUW KIND VAN DE REKENING

Amsterdam drijft haar zin
met windturbines door

goede gezondheid. Inwoners uit dit 
stadsdeel zijn voor hun ontspanning 
en recreatie vooral afhankelijk van 
het groen in en rond de wijk, zoals
de Gaasperplas, de Gaasperzoom, 
het Geingebied en de Hoge Dijk. De 
strandjes Gaasperplas en Hoge Dijk 
zijn dé plekken waar de gezinnen uit 
de wijk ’s zomers zijn. En juist die 
plekken heeft de gemeente 
Amsterdam aangewezen als meest 
geschikte locaties. Zo is er een 
turbine vlakbij strandje Gaasperplas 
voorzien, en één op iets grotere 
afstand van strandje Hoge Dijk.

Genoemde minimale afstand
uit den boze
In het PWA wordt een solitaire 
turbine tussen de rivier het Gein en 
de wijk Gein “op aanzienlijke afstand 
van woningen” genoemd. Voor wie 
de locatie kent is het hier onmogelijk 
een aanzienlijke afstand te kiezen, 
want de turbine zou ergens moeten 
staan tussen de Amsterdamse wijk en 
de woningen en boerderijen aan het 
Gein in de buurgemeente. Er wordt 
geen concrete afstand genoemd.
In het PWA wordt een 45 Lden norm 
gebruikt en wordt een afstand tot 
woningen genoemd van tenminste 
350 meter. Een kleinere afstand
betekent geen windturbine, maar 
vanaf 350 meter zijn windturbines 
volgens het PWA wel mogelijk. Deze 
350 meter is totaal onacceptabel.
Dat onderschrijft ook klinisch fysicus-
audioloog Dr. Ir. Jan de Laat, tot voor 

kort verbonden aan de Universiteit 
Leiden. De Laat: “Met de wind-
turbines die voorzien zijn, is een 
afstand minder dan twee keer de 
tiphoogte uit den boze. Gezien de 
overlast is tien keer de masthoogte 
echt wenslijk. Bij kortere afstanden
is het risico van gezondheidsschade 
aantoonbaar veel te hoog.” En: een
45 dB norm is niet te handhaven, 
zeker niet als het gaat om Lden.”

Schade aan natuur en
cultuurhistorisch landschap
Plaatsing van windturbines gaat
ten koste van de natuur en beleving 
daarvan. Dit zijn leef-, broed- rust-, 
foerageer- en overwinterings-
gebieden van heel veel soorten 
vogels, ook de soorten die het 
meeste last hebben van wind-
turbines. Wie de situatie kent ziet dat 
turbines de ecologische verbindings-
zones, waar doorgangen voor 
padden en andere dieren gemaakt 
zijn, nog verder zouden versmallen. 
Naast de natuur zal plaatsing van 
windturbines grote schade toe-
brengen aan het cultuurhistorisch 
landschap, zoals Het Gein, de Amster-
damse Scheggen en de Stelling van 
Amsterdam.

ZOWindvrij.nl
Actiegroepen, verenigingen en
stichtingen hebben zich verenigd in 
ZOWindvrij.nl om windturbines in en 
rond Amsterdam Zuidoost te voor-
komen. De petitie ‘Plaats geen wind-

turbines in Amsterdam Zuidoost
in het groen en in het Geingebied’ 
wordt breed getekend. Inwoners van 
de gemeenten komen op 1 juni van 
12.00 tot 14.00 uur naar basisschool 
Het Gein, Cornelis Aarnoutsstraat 80, 
in Zuidoost, met Iwan Leeuwin van 
radio d’ Leon om te reageren.
Hiervoor zijn ook alle raadsleden
van Amsterdam en deelgemeenten,
De Ronde Venen, Ouder-Amstel en 
Stichtse Vecht persoonlijk uitge-
nodigd. Ook de statenleden van
de provincies Noord-Holland en 
Utrecht zijn persoonlijk uitgenodigd.
Sprekers zullen ingaan op vragen 
over de plannen en op de 
consequenties.

Namens
Teams Zuidoost, mede namens
Vereniging Spaar het Gein, Stichting 
Red de Hoge Dijk, Stichting Stop Wind-
turbines Geingebied, Vereniging Gein-
3dorp, Stichting Buurt en Bewoners 
Platform Gein, Stichting Krakti Zuid-
oost, Stichting Golfcentrum De Hoge 
Dijk, Stichting Erf Abcoudermeer,
Energietransitie Garsten i.o., Stichting 
Natuurbescherming Zuidoost, Stich-
ting Bewonersplatform Reigersbos, 
Bewonerscommissie huurders Eigen 
Haard, Reigersbos IV, Atlasgroep 
Linnaeus/Frankendael, Stichting Stop 
Windturbines Aetsveld, Stichting Red 
de Plassen, Stichting Windalarm, Voed-
selbos Amsterdam Zuidoost, Vrienden 
van het Diemerbos, Dorpsraad Drie-
mond, GroenPlatVorm Zuidoost.

Mijdrecht - Afgelopen donderdag 
stonden de coördinatoren van het 
inclusieproject ‘Samen voor Iedereen’ 
op de markt in Mijdrecht. Samen met 
de coördinatoren van Discriminatie.nl 
(voorheen Art.1) deelden zij gerbera’s 
en informatiefolders uit om inclusie 
en het meldpunt voor discriminatie 
onder de aandacht te brengen. Deze 

kleurrijke actie trok veel belangstel-
ling en zorgde voor een positieve 
sfeer. Mustapha Serray Bah van Discri-
minatie.nl overhandigde de Monitor 
Discriminatie van Midden-Nederland 
aan wethouder Cees van Uden. Dit 
symbolische moment benadrukte het 
gezamenlijke streven naar een inclu-
sieve samenleving zonder discrimi-

Succesvolle actie
op de markt in Mijdrecht

natie. De monitor biedt inzicht in
de huidige stand van zaken en helpt 
bij het ontwikkelen van e�ectieve 
strategieën om discriminatie tegen
te gaan.

Zeer geslaagd
De dag was zeer geslaagd, met veel 
gesprekken en een grote betrokken-
heid van de aanwezigen. Mensen 
werden aangemoedigd om na te 
denken over inclusie en de rol die 
iedereen kan spelen in het bevorde-
ren hiervan. Het zonnige weer droeg 
bij aan de positieve sfeer, waardoor 
de boodschap van inclusie en 
bewustwording nog sterker over-
kwam. De coördinatoren van ‘Samen 
voor Iedereen’ en Discriminatie.nl 
kijken tevreden terug op deze dag. 
Ze hebben veel mensen kunnen 
aanspreken en waardevolle 
gesprekken gevoerd over het belang 
van een inclusieve samenleving.
“We zijn blij met de positieve reacties 
en de betrokkenheid van de mensen. 
Het is belangrijk om bewustwording 
te creëren en mensen te informeren 
over de mogelijkheid om discrimi-
natie te melden,” aldus Mustapha 
Serray Bah.

Mijdrecht - Zaterdag jl. was het weer 
zover, de senioren van De Kom in 
Mijdrecht werden voorzien van een 
leuke, gezellige, muzikale middag
in De Kom. Onderwijl de regen met 
bakken uit de lucht viel genoten de 
senioren heerlijk binnen van de 
muziek. Deze middag werd weer 
mogelijk gemaakt door een kleine 
groep vrijwilligers onder leiding van 
Diddy Kostman, zelf bewoonster van 
De Kom en hoewel zij zelf zeker 
(gezien haar leeftijd) een volbloed 
senior is, staat ze altijd klaar om
leuke middagen te organiseren.
De stemming zat er al snel in menig 

senior zong uit volle borst mee en 
werd er zelfs nu en dan een gezellig 
dansje gemaakt. In de pauze werd
er lekkere hapjes uit uitgedeeld die 
belangeloos waren aangeboden
door ‘De Buurvrouw’ uit Mijdrecht.
Wat een heerlijk gezicht als je de
senioren zo ziet genieten van een 
borreltje, een lekker hapje en De
Turfschippers. Na de pauze waren de
senioren natuurlijk nog niet moe en 
gingen ze nog even polonaise lopen 
en was het ook voor De Turfschippers 
een geslaagde dag. Ook nu weer 
kregen ze heerlijke borrelhapjes
van ‘De Buurvrouw’.

Shanthykoor de Turfschippers 
brengt plezier bij De Kom

Diddy met de borrelhapjes van ‘De Buurvrouw’.  Foto aangeleverd.

De Ronde Venen - Dinsdag 21 mei 
zijn we met ongeveer 50 Zonne-
bloemgasten van Wilnis/de Hoef 
naar de Sfeerstal in Nieuwveen 
geweest. De gasten zijn daar getrak-
teerd op een heerlijke High Tea met 
een overdaad aan verrukkelijke 
gerechtjes, hartig en zoet, vers 
bereid, veel met ingrediënten uit 
eigen tuin. En dat was genieten van 
zoveel lekkers en heerlijke thee of 
ko�e. En natuurlijk van het gezellige 
bijpraten met z’n allen. Het weer
was prachtig, dus wie wilde kon ook 
nog buiten genieten van de mooie
bloementuinen. Een gezellige 
zonnige Zonnebloemmiddag.

Zonnebloemgasten bezoeken sfeerstal

Foto aangeleverd.
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Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

Regio - Op maandag 3 juni gaat de 
inmiddels traditionele zwem4daagse, 
georganiseerd door Zwem- en polo-
vereniging De Amstel, weer van start. 
De tiende editie alweer, natuurlijk in 
het Veenweidebad in Mijdrecht.
Zwem- en polovereniging De Amstel 
organiseert de zwem4daagse met 
het doel mensen sportief aan het 
zwemmen te krijgen. Gewoon onder-
vinden hoe leuk het kan zijn van tijd 
tot tijd je baantjes te trekken of 
gewoon ontspannen in het water 
rond te spartelen. Dat kan op je 
eigen niveau, je hoeft dan ook beslist 
geen geoefend zwemmer te zijn, 

Zwemdiploma A is voldoende. 
Meedoen aan de Zwem4daagse is 
bovendien een unieke kans met
het gezin sportief op pad te gaan.
Als je als vader en/of moeder wat 
langer wilt zwemmen dan je kroost, 
hoef je je geen zorgen te maken. De 
kinderen tot en met 12 jaar kunnen 
zich weer met heel veel randactivi-
teiten in en om het bad vermaken, 
terwijl je zelf je afstand zwemt.
Er zal zijn: cup cakes versieren, ‘lotus-
wonden’ maken, tekenwedstrijd, 
grabbelton, limo, schminken, po�er-
tjes eten, onderwaterhockey, super-
groot springkussen, ponyrijden, 

Tiende Zwem4daagse komt eraan

kanovaren, knutselen waterpolo-
clinic, zwemclinic en natuurlijk weer 
de oergezellige afsluitende zwem-
disco voor deelnemers tot en met
15 jaar en niet te vergeten de uitrei-
king van de medailles. Ook zal er
op donderdag en vrijdag weer een 
verloting van prachtige prijzen 
plaatsvinden.

Laag tarief
De hele week tot en met vrijdag
7 juni is er gelegenheid om te 
zwemmen en met alle activiteiten 
mee te doen en dat voor het super 
lage tarief van maar € 9,– (voor-
inschrijving). Dankzij de sponsoring 
van inmiddels tientallen onder-
nemers uit de regio, kan de organi-
satie zoveel voor zo weinig bieden. 
Let wel; de inschrijving tegen
het gereduceerde tarief sluit op 
woensdag 29 mei (21.00 uur). Daarna 
kan alleen nog tegen het duurdere 
tarief van € 14,– worden ingeschreven 
aan de speciale inschrijfbalie in het 
zwembad. Dit kan vanaf 18.00 uur
op maandag 3 en dinsdag 4 juni. 
Betalen kan contant of via QR-code.
Kortom, wil je het niet missen, schrijf 
je dan nu in! Dat kan op onze speciale 
website www.zpv-de-amstel.nl/
zwemvierdaagse. Vragen? Mail
naar info@zpv-de-amstel.nl.

Regio - Afgelopen zondag, vond bij 
Sjiek aan de Amstel de zesde editie 
van de voorspeelmiddag van 
Pianoles-Amstelland plaats. Dit
keer hadden de leerlingen van Paul 
Ravelli zich voorbereid op een klein 
optreden voor een enthousiast 
publiek van ouders, opa’s, oma’s en 
belangstellenden. De leerlingen 
speelden liedjes uit hun lesboek, 

maar ook Debussy, Einaudi en 
Chopin kwamen aan bod! 
Halverwege de middag was er een 
klein muzikaal intermezzo door 
leden van de coverband ‘Never the 
Same’!
Alle leerlingen hebben het geweldig 
goed gedaan en het publiek heeft 
weer genoten van het prachtige 
pianospel.

Leerlingen schitteren op voorspeel-
middag Pianoles-Amstelland

Regio - Over een paar weken kan
het volgende evenement in ieders 
agenda. Een week na het straat-
theaterfestival is het centrale plein in 
het dorp ingericht voor de taptoe van 
de Muziekvereniging VIOS! Op uitno-
diging laten Showharmonie O.B.K. uit 
Rhenen, Showkorps O&V uit Nuenen, 
Drumfanfare TTH uit Hazerswoude
en natuurlijk Show- & Marchingband 
VIOS uit Mijdrecht het beste van 
hunzelf zien in een eigen wervelende 
show. De aanvang is 14.00 uur. Maar 
voor die tijd gebeurt er al veel meer! 
Op het plein zelf is dan al Dweilorkest 
Dorst bezig met entertainment en 
vermaak. Maar ook de deelnemende 
korpsen komen, via de Hoofdweg, al 
spelend naar het plein. Dit zal vanaf 
13.15 uur zijn. Kortom een muzikale 
middag op zaterdag 22 juni a.s.!

Taptoe van muziekvereniging 
VIOS in Mijdrecht

Foto aangeleverd.

Regio - Van woensdag 19 juni tot
en met zondag 23 juni organiseert 
Tennisvereniging Mijdrecht (TVM) 
weer haar Open Toernooi: het ‘Koop 
Lenstra TVM Open’. Het is dit jaar
een bijzonder toernooi aangezien de 
vereniging nog dit jaar gaat fuseren 
met de buurvereniging TVDRV en dit 
dus het laatste Open Toernooi van 
TVM is.
Ook dit jaar is het weer een compact 
toernooi van vijf dagen. Deelname 
(dubbels en singels, twee onderdelen 

mogelijk) is nog mogelijk, de inschrij-
ving is geopend tot zondag 9 juni.
Het toernooi valt samen met het
EK-voetbal. Op vrijdagavond 21 juni 
wordt een gezellige ‘Hollandse 
avond’ georganiseerd met om
21.00 uur de wedstrijd Nederland-
Frankrijk op een groot scherm.
Op de zaterdag is er tijdens het
toernooi in de middag een (oud-)
ledendag + deelnemers, onder het 
genot van een hapje/drankje/
muziek.

Regio - De ma�aroman ‘Vrouw
van eer’ van Jessica de Jong over de
Bloemenveiling is inmiddels vertaald 
in het Engels, Duits, Spaans en Itali-
aans. Wereldwijd krijgen lezers zo 
een inkijkje in de duistere praktijken 
op de veiling van Royal FloraHolland. 
Van Australië tot Italië en van Duits-
land tot de Verenigde Staten duiken 
lezers in het spannende avontuur 
van Lente, Rocco en Isabella. 
“Het verhaal over cokesmokkel 
vanuit de Bloemenveiling spreekt 
internationaal tot de verbeelding”, 
zegt Xander van U�elen namens 
uitgeverij Libero Books. “Iedereen 
kent wel de rozen uit Nederland en is 
daardoor geboeid als criminelen de 

bloementransporten gebruiken
om coke over de grens te krijgen.” 
“De taal en verhaallijn van ‘Vrouw 
van eer’ slaan ook goed aan in Zuid-
Europa. Nederlandse schrijvers zijn 
vaak sober en bondig van toon, 
terwijl de taal van De Jong juist 
kleurrijk en romantisch is. We merken 
nu al uit de reacties dat Italianen en 
Spanjaarden daarvan smullen.”
De Italiaanse tiktokblogger Giulia 
Perciballe geeft vijf sterren en noemt 
het ‘absoluut een must-read!’.
Tijdens het verhaal volgen we de 
Italiaanse chau�eur Rocco en de 
Nederlandse liftster Lente, die vanuit 
Aalsmeer een lading rozen naar Italië 
moet brengen. Als ze per ongeluk de 

Tennisvereniging Mijdrecht (TVM) 
organiseert Open Toernooi

Smullen van maffiaroman
over Bloemenveiling

Regio - Vrijdag 31 mei is er de
laatste Bingo van dit seizoen bij de 
Lijnkijkers in de kantine van Argon 
Mijdrecht. De zaal gaat open om 
19.30 uur en de eerste ko�e of thee 

is gratis. De hoofdprijs deze maand
is een envelop trekken met € 200,–
of € 250,–.
Het nieuwe Bingoseizoen start op 
vrijdag 6 september.

Laatste Bingo van dit seizoen
in de kantine van Argon

Regio - Van 30 mei tot en met 22 juni 
is er in de galerie van KunstRonde-
Venen, in winkelcentrum De Linde-
boom in Mijdrecht, een expositie 
ingericht met werk van Elianne 
Groenhart, Laura Ruhe en Laura 
Groenhart-Smit. Er zullen abstracte 
schilderijen, tekeningen en schilde-
rijen in gemengde techniek en 
beelden zijn te zien. De galerie is 
geopend op donderdag, vrijdag en 
zaterdag van 12.00 tot 16.00 uur. 
  
Abstract  
Elianne Groenhart maakt voorname-
lijk abstracte schilderijen. Zij haalt 
haar inspiratie uit beelden om haar 
heen, zoals water, lucht en natuur, 
maar ook uit designelementen en 
exotische culturen. Voor haar is het 
schilderen een ontdekkingsreis. Zij 
begint vanuit ‘het niets’, op zoek naar 
een spannend beeld. Soms  werkt zij 
uitsluitend met verf, maar meestal 
ook met materialen zoals pigment, 
gips, houtskool en andere vondsten. 
Je zou haar werken als materie-
schilderijen kunnen beschouwen. Een 
verrassingselement, bijvoorbeeld een 

oude afgebrokkelde muur, een 
bepaald kleurelement of een mooi 
uitzicht, kan bij het maken van een 
schilderij de toon zetten. Hierbij heeft 
een abstracte benadering meestal 
haar voorkeur, omdat er dan vaak
iets te raden blijft.
  
Liefde voor steen  
Na het overlijden van haar echt-
genoot ging Laura Ruhe op zoek naar 
een nieuwe invulling van haar leven. 
Het bleek een verassende reis te 
worden. 
Een bezoek aan een open atelier 
beeldhouwen en het bewerken van 
haar  eerste steen maakten dat het 
tussen beeldhouwen en haarzelf 
liefde op het eerste gevoel werd. Door 
cursussen te volgen heeft zij zich het 
beeldhouwen eigen kunnen maken 
en heeft zij daarin een diepe voldoe-
ning gevonden. De belangstelling 
voor de beeldende kunst, actief  en 
passief, die je alleen beleeft, of met 
anderen deelt, is voor Laura gebleven 
en zal nooit meer overgaan. Met een 
bezoek aan de galerie kun je de liefde 
voor het beeld met Laura delen. 

Trio-expositie bij KunstRondeVenen Gastexposant  
Laura Groenhart-Smit is in 1936
in voormalig Nederlands-Indië 
geboren. Haar jeugd heeft ze 
grotendeels in interneringskampen 
doorgebracht. Zij is in 1948 naar 
Nederland gekomen en heeft, na 
haar gymnasiumopleiding, gewerkt 
als studiebegeleider en als journalist 
bij een architectuurtijdschrift. 
In de negentiger jaren bouwt Laura 
haar werkzaamheden onder andere 
als journalist bij het architectenblad 
af en krijgt zij tijd voor een ander 
soort schrijven en wel ‘beeldend 
schrijven’. Zij leert etsen en schil-
deren en geleidelijk ontstaat een 
eigen handschrift. Veel exposities 
hebben ertoe bijgedragen dat haar 
naam bekend raakte en dat talloze 
schilderijen op deze wijze terecht 
kwamen bij kunstliefhebbers in 
binnen- en buitenland. De bekende 
Duitse uitgever van kunstwerken
International Graphics publiceert al 
jaren Laura’s schilderijen voor repro-
ducties op posters, briefkaarten en 
canvas. Deze vinden wereldwijd 
aftrek. Ook in het werk van Laura
is vaak een gemengde techniek 
toegepast.

verstopte coke in de rozenemmers 
vinden en bovendien opgejaagd 
worden door een Indiase ma�a-
bende uit Köln, komt de ma�abazin 
uit Aalsmeer in actie. Deze Isabella 
laat door haar handlangers de 
achtervolging inzetten tot in de
Zwitserse Alpen.
“Het is onwerkelijk dat lezers uit 
allerlei landen mijn verhaal over
de Bloemenveiling nu lezen”, zegt 
ma�a-auteur Jessica de Jong. “Er
zijn zelfs lezers in Australië en ik 
kreeg pas een duimpje van een lezer 
uit Mumbai, India. Niet alleen de 
bloemen gaan de grens over, ook
het verhaal.”
‘Vrouw van eer’ is een boek voor 
lezers met zowel een sterke maag als 
met gevoel voor romantiek. Verkrijg-
baar als E-book en als paperback in 
alle (web)winkels.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling de 
Ronde Venen & Uithoorn. IVN 
richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Haat en liefde in 
de polder: spreeuw 
ontmoet zoogdier
Dit jaar wist ik echt niet of de 
vertrouwde spreeuwen in mijn tuin 
zouden komen broeden. Vanaf maart 
keek ik reikhalzend naar ze uit. De 
winterspreeuwen hadden zich 
immers voor het eerst in 35 jaar niet 
laten zien. Zouden onze ‘eigen’ 
spreeuwen wel komen? De aantallen 

spreeuwen zijn de laatste 30 jaar 
gehalveerd!
Maar gelukkig, begin april waren ze 
er. Een zucht van verlichting: wel vier 
beginnende paartjes deden hun best 
om elkaar te verleiden en een plek
te zoeken in één van de drie nest-
kasten.
Eén paartje was zelfs dapperder:
de man bouwde een nest in één van 
mijn knotwilgen. En het vrouwtje 
testte uitgebreid of hij wel goed en 
snel kon voeren. Met bedelende 
vleugeltjes zat ze een wilg verder.
En ja hoor: hij kwam direct met een 
lekker hapje aan. Ze keurde hem 
goed. En zorgvuldig legde ze haar 
mooie blauwe eieren diep in de knot. 
Zij broedde een dag of elf. En daarna 
werd het opeens druk rond de wilg. 

De man en de vrouw vlogen van ‘s 
ochtends vroeg tot in de schemering 
af en aan. Elke keer kwamen ze met 
een vlieg of een emelt of een ander 
insect in de snavel. Ze verdwenen in 
de knot, kwamen zonder insect terug 
en vlogen weer weg, op zoek naar de 
volgende buit. Al na een week dacht 
ik: ze moeten wel bek af zijn. Maar 
vol energie gingen ze door. De kleine 
spreeuwtjes hebben felgele snavel-
tjes die ze piepend opensperren 
zodra ze een van de ouders in de 
buurt horen. De ouders gaan er 
steeds sneller van vliegen en zoeken. 
Jonge spreeuwtjes zijn nu eenmaal 
fanatieke verleiders... Gelukkig maar, 
want de andere spreeuwenpaartjes 
in mijn tuin hadden het inmiddels 
opgegeven. Wel eieren gelegd in 

verschillende kasten, maar van 
broeden kwam het niet.
Het paar in de wilg hield vol. Hoeveel 
jonge spreeuwtjes zouden er uit het 
nest tevoorschijn komen? Het 
konden er wel zes zijn! Hun harde 
werken zou beloond worden.
Op een donderdag hoorde ik spreeu-
wengeschreeuw in de tuin. Het leek 
wel of alle spreeuwen uit de buurt 
hoog in een boom zaten te krijsen. 
Plotseling begreep ik het: uit de wilg 
met het spreeuwennest kwam de 
brutaalste en vraatzuchtigste 
cyperse kat uit de buurt rustig naar 
beneden klimmen. Hij wandelde 
weg, keek nog even om en verliet 
toen mijn tuin.
De spreeuw-ouders durfden na een 
kwartier weer even in hun nest te 

kijken. Daarna vertrokken ze 
verdrietig...
Catherine
http://ivn.nl/afdeling/
de-ronde-venen-uithoorn.

LEZING

De vleermuizen van
De Ronde Venen en omstreken

Regio - Vleermuizen hebben altijd iets mysterieus. Ze vliegen soms in de 
schemering langs. Maar altijd zo snel dat je denkt: “Zag ik nu een vleer-
muis?”  Toch zijn ze heel veel om ons heen. Floor van der Vliet, onderzoeker 
van vleermuizen, vertelt over ze. Speciaal over de soorten in onze regio. 
Vleermuizen zijn bijzonder. Ze zijn zoogdier, maar ze verplaatsen zich
vliegend. Ze leven vaak in kolonies. Ze oriënteren zich door middel van de 
echo van zelfgeproduceerde geluiden. Vleermuizen hebben het ook moei-
lijk. Wij maken onze huizen steeds energiezuiniger. Kleine hoekjes op de 
zolder die vleermuizen makkelijk kunnen bereiken zijn er steeds minder. 
Soms worden ze opgesloten in een geïsoleerde muur. Dit en nog veel meer 
hoort en ziet u op dinsdagavond 4 juni tijdens de IVN-lezing ‘De vleer-
muizen van De Ronde Venen en omstreken’, door Floor van der Vliet, van 
20.00 - 22.00 uur. Locatie: NME-centrum De Woudreus, Pieter Joostenlaan 
28a, Wilnis. Zaal open om 19.45 uur; aanmelden niet nodig. Vrijwillige 
bijdrage: € 2,50. Informatie: Catherine van de Graaf 06 - 1557 15014.

WANDELEN WERKT
Regio - De werkdruk neemt de 
komende twintig jaar steeds verder 
toe vanwege vergrijzing, meer 
mantelzorgtaken en krapte op de 
arbeidsmarkt, zo berichtte het RIVM 
onlangs. En dat terwijl we uit 
diverse onderzoekscijfers reeds 
weten dat stress nu al een 
probleem is. Stress kan zowel onze 
mentale als lichamelijke gezond-
heid beïnvloeden. Bij stress worden 
er hormonen afgegeven, zoals 
cortisol, adrenaline en noradrena-
line, die jou in een vecht, vlucht of 
bevries-modus brengen. Kort-
durende stress is functioneel en 
kan een motiverende factor zijn om 
doelen te bereiken en prestaties te 
verbeteren of als een reactie op een 
bedreigende situatie. Langdurige, 
chronische stress leidt uiteindelijk 
tot verschillende klachten en symp-
tomen en een chronische hormo-
nale disbalans. Fysieke stress-
klachten zijn dé manier van je 
lichaam om aan te geven dat een 
grens is bereikt. De uitdaging is om 
deze signalen tijdig te leren her-

kennen en serieus te nemen en om 
de hormonale disbalans te voor-
komen. Wandelen - en speci�ek 
Mindful Walk - is een methode om 
innerlijke rust te vinden en beter 
met stress om te gaan. Mindful 
Walk is een combinatie van 
wandelen, mindfulness en adem-
halingstechnieken. Het doel van 
Mindful Walk is meer in het hier en 
nu te lopen, je hoofd leeg te maken 
of vol te laten lopen met positieve 
gedachtes en ideeën. In verbinding 
met jezelf en de natuur. Met als 
gevolg minder stress en meer 
energie. Typische Mindful Walk 
thema’s zijn bijvoorbeeld obser-
vatie, focus en empowerment.
Het gaat niet om hard en veel 
lopen, maar om met je hart lopen. 
Het wandelen wordt afgewisseld 
met verschillende oefeningen. 

Ivonne Pappot is Mindful Walk-
instructeur. Ivonne geeft Mindful 
Walk-cursussen (vijf bijeenkomsten 
van 1,5 uur), workshops en bedrijfs-
walks. Meer info: https://�x13.nl.

Foto aangeleverd.

Regio - Geniet zondagmiddag 2 juni 
van deze schitterende tuin vol 
bloeiers die met zoveel liefde en 
kennis door de vrijwilligers wordt 
bijgehouden. Hoor het boeiende 
verhaal over Bram de Groote, die aan 
de basis stond van deze bijzondere 
tuin. De Tuin Bram de Groote ligt aan 
de Boterdijk in Uithoorn en is sinds 
1994 als natuurgebied in beheer bij 
Landschap Noord-Holland. De tuin 

omvat onder meer een boomgaard, 
een bloemenweide, een moerasbos, 
een �ink aantal borders en een 
weiland. De werkgroep Tuin Bram
de Groote is wekelijks bezig met het 
onderhoud van de tuin.
Op de eerste zondag van april tot en 
met september is de tuin open voor 
bezoekers. Naast de open dagen is 
het mogelijk om op woensdag-
morgen (de wekelijkse werkochtend 

Open middag in Natuurtuin 
Bram de Groote in Uithoorn

van de vrijwilligers) tussen 09.00 en 
12.00 uur in de tuin rond te kijken. 
De meidoorn, lijsterbes en Gelderse 
roos staan volop in bloei. Aan de 
slootkant is er volop gele lis, in de 
borders bloeit de akelei en de blauw-
zwarte rapunzel en in de sloot en is 
de krabbenscheer opgedoken. 
De tulpenboom ofwel Liriodendron 
tulipifera verdient deze maand wat 
extra aandacht. Deze forse boom 
dankt zijn naam aan de vorm van
het blad en aan de tulpvormige 
bloemen. Juni is de bloeimaand, 
maar het blijft altijd afwachten met 
deze boom.
Het weiland van de tuin wordt met 
sinusbeheer (een innovatieve maai-
methode) omgevormd tot een 
bloemrijk hooiland, waar voor 
insecten veel lekkers is te vinden.

De tuin ligt in Uithoorn op de hoek 
van de Boterdijk en Elzenlaan en is 
op zondag 2 juni open van 13.00 tot 
16.00 uur. De vrijwilligers ontmoeten 
je daar graag. Je kunt naar binnen 
via de zijingang van de tuin tegen-
over de werkschuur aan de Elzen-
laan. Fietsen kunnen worden gestald 
bij de werkschuur. De toegang is 
gratis. Verdere informatie via
www.gaatumee.nl.

Regio - Dit jaar organiseert Cultuur-
punt Ronde Venen op zondag 2 juni 
2024 voor de vijfde keer Klink-Klaar; 
‘Tekst en Muziek voor Klein Publiek’. 
Het gaat zoals voorgaande jaren om 
een kennismaking met talenten in 
woord en muziek uit De Ronde Venen. 
De podia zijn verspreid over de kernen 
Mijdrecht, Wilnis, Vinkeveen, Abcoude 
en Baambrugge en het aanbod is zeer 
gevarieerd. De talenten zijn goede 
amateurs of semi-professionals, die 
graag hun passie delen met anderen 
of meer bekendheid willen verkrijgen. 
U heeft de keuze uit 12 verschillende 
optredens in diverse genres, zoals jazz, 
klezmer- en klassieke muziek maar 
ook verhalen, jeugdtheater of smaak-
volle Nederlandse luisterliedjes. Op 
elke locatie treden dezelfde artiesten 
3x 30 minuten op tussen 12.30 - 17.00 
uur. Op deze wijze kunt u als bezoeker 
drie tot wel vier optredens bijwonen.
De podia bevinden zich op bekende 
maar ook minder bekende locaties in 
De Ronde Venen. De ene bezoeker 
komt terecht in een oude kas, huis-

kamer, speeltuin of kerkje. De andere 
bezoeker laat zich verrassen in een 
muziekschuur, hoteltuin of jacht-
haven. De locaties liggen op een 
mooie �etsroute en als u van tevoren 
u keuze maakt, dan kunt u veelal 
binnen 30 minuten van de ene naar 
de andere locatie �etsen. In sommige 

Klink-Klaar: ‘Tekst en Muziek 
voor Klein Publiek’

gevallen zijn de podia ook wandelend 
te bereiken. Het programma-overzicht 
is te vinden op www.cultuurpunt
derondevenen.nl. Ook zijn er folders
in omloop binnen de gemeente (o.a. 
bibliotheken, gemeentehuis en deel-
nemende instanties). Hierin zit een 
overzichtskaart met alle locaties en 
informatie over de artiesten, tijd-
stippen en muziekgenres. U bent van 
harte welkom, toegang is gratis, maar 
wees op tijd want vol is vol!

Foto aangeleverd.
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Mijdrecht - Taart, champagne en 
confetti: Gasse Wonen bestaat
60 jaar! Een geweldig moment om 
stil te staan bij de afgelopen 60 jaar 
én om u te trakteren op iets unieks.

Anne Gasse: oud-eigenaresse van 
Gasse Wonen, over het ontstaan:
“In 1964 openden mijn ouders, 
Gerard en Nel Gasse, hun meubel-
zaak ‘Speciaalzaak Woninginrichting 
G. Gasse’ in de Dorpsstraat in
Mijdrecht. Het bedrijf groeide snel
en verhuisde twee keer in de eerste 
tien jaar naar een groter pand.
In 1973 opende het pand aan de 
Bozenhoven 53. Ondanks mijn 
jeugdwens om na mijn studie

direct in de zaak te werken, begon ik 
toch als International Tax Lawyer bij 
KPMG. Pas op 1 juli 1995 trad ik toe 
tot Gasse. Met de jaren specialiseerde 
Gasse zich steeds meer en opende in 
2012 het eerste Rolf Benz Experience 
Center ter wereld. Later volgden de 
Leolux Stelect Store en het Hülsta 
Kastencentrum NL, waardoor een 
gespecialiseerd wooncentrum 
ontstond. In 2022 droeg ik met trots 
het stokje over aan mijn opvolger 
Corné van Waaij.”

Corné van Waaij: huidig eigenaar van 
Gasse Wonen: “Anne en ik kennen 
elkaar al ruim 20 jaar. In het najaar 
gaf zij aan het stokje te willen over-

dragen. Inmiddels was het ook al 
twaalf jaar geleden dat het Rolf Benz 
Experience Center werd geopend. 
Deze hebben wij in 2024 volledig 
vernieuwd. Vloeren, wanden, ver-
lichting, meubels... alles is nieuw en 
volgens de laatste richtlijnen. Twee 
van mijn zoons zitten inmiddels ook 
in het interieurvak. Zij hebben 
fantastisch geholpen met de ver-
bouwing. Het is leuk om dat met het 
gezin te delen. In de komende 60 jaar 
hoop ik dat we onze merken mogen 
blijven uitbreiden waardoor we onze 
klanten 100% kunnen ontzorgen.”

U vindt Gasse Wonen aan
Bozenhoven 53 in MIjdrecht.

Gasse wonen bestaat 60 jaar

Foto’s aangeleverd.
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V.l.n.r. Chris, Marco en Ruben.  Foto aangeleverd.

Foto aangeleverd.

De Ronde Venen – Clubbing, 
zaterdag 15 juni bij Club Ting Tong
in partylocatie De Vink aan de 
Herenweg 55 in Vinkeveen. Marco 
Bon en Dave Verbruggen organiseren 
van 23.00 tot 03.00 uur een feest 
voor jong en oud. De nadruk ligt op 
niet-commerciële dansmuziek, maar 
op underground dancemusic, die je 
vaak hoort in de clubs.

Verbruggen en Bon zijn geen 
vreemden als het om het organiseren 
en geven van feesten gaat. In het 
verleden hebben ze ruim 30 evene-
menten georganiseerd in De Ronde 
Venen en directe omgeving. Nu 
hebben ze hun onderkomen 
gevonden bij Chris en Ruben van
De Vink. “De sfeer die deze ruimte 
uitstraalt, past goed bij het club-

Clubcultuur herleeft in De Vink:
Party vol memories

gevoel”, weet Marco. Dave vult aan: 
“Vroeger nodigden we al dj’s uit van 
toentertijd bekende en legendarische 
clubs in Amsterdam, iT en Roxy. Nu 
willen we wat kleinere organisaties 
erbij betrekken zoals And Friends 
Amsterdam. Marco vervolgt: “DJ Omit 
zal ons vergezellen en ons voorzien 
van een lekkere housegroove met ook 
een 90’s touch. Je kunt zijn muziek 
beluisteren op SoundCloud, waar hij 
tracks, albums en afspeellijsten deelt. 
Het is de bedoeling een gezellige vibe 
neer te zetten met subgenres zoals 
disco, funk, italo, deephouse en 
natuurlijk een house classic tussen-
door. Harde techno en gabber komen 
niet ten gehore. Iedereen van jong tot 
oud moet lekker kunnen dansen op 
een groovy track en natuurlijk onder 
het genot van een drankje.”
Dave besluit: “Tegenwoordig zijn de 
entreeprijzen van feesten en festivals 
schrikbarend hoog. Dus kom gezellig 
stappen in de regio en houd ook 
aardig wat geld over om bijvoorbeeld 
een cocktailtje te scoren.”
Kaarten zijn verkrijgbaar via Insta-
gram @clubtingtong voor € 10,– per 
persoon. Betalen aan de deur kan ook 
met pin of contant.

Regio - In de periode van donderdag 
6 juni 20.00 uur tot maandag 10 juni 
05.00 uur is de Mijdrechtse Zuwe 
(N201) afgesloten tussen de N196
in Amstelhoek en de Ho�and in
Mijdrecht door werkzaamheden.
De werkzaamheden betre�en groot 
onderhoud om de weg in goede en 
veilige conditie te houden. De werk-
zaamheden worden uitgevoerd door 
KWS in opdracht van de provincie 
Utrecht. Tijdens de werkzaamheden 
wordt onder andere nieuw asfalt 
aangebracht. Daarnaast worden 
nieuwe markeringen op de weg 
geplaatst en kleine reparaties 
uitgevoerd. 
Om de werkzaamheden veilig uit
te kunnen voeren, moet de weg 
worden afgesloten voor al het 
verkeer. Voor doorgaand verkeer 
tussen Uithoorn en Mijdrecht wordt 
een omleidingsroute ingesteld via
de N521 (Zijdelweg), Beneluxbaan 

(Amstelveen), A9 en de A2. Er worden 
verkeersregelaars ingezet om het 
verkeer in goede banen te leiden. 
Voor �etsers verandert niets. Fietsers 
kunnen tijdens de werkzaamheden 
aan de N201 gebruik maken van het 
�etspad langs de weg.

Om een zo goed mogelijke bereik-
baarheid te houden, voeren we de 
werkzaamheden tussen de Shell en 
Ho�and ’s nachts uit. Op de volgende 
tijdstippen is dit deel ook afgesloten, 
de Shell is dan niet bereikbaar en het 
Waverveensepad is alleen in te rijden 
vanaf de Hoofdweg: donderdag 6 
juni van 23.00 uur tot vrijdag 7 juni 
05.00 uur en vrijdag 7 juni van 20.00 
uur tot zaterdag 8 juni 05.00 uur.
Van vrijdag 7 juni 20.00 uur tot 
zaterdag 8 juni 05.00 uur zijn er daar-
naast werkzaamheden op de kruising 
van de N201 met de N196/Tienboe-
renweg. Verkeer vanuit Amstelhoek 

Groot onderhoud N201 
Mijdrecht - Uithoorn

naar de N201 wordt omgeleid via 
Uithoorn. Vanaf de N201 en de
Tienboerenweg is de N196 richting 
Amstelhoek wel in te rijden.

Openbaar vervoer
De bussen blijven tijdens de werk-
zaamheden gewoon rijden in de 
normale dienstregeling. De busbaan 
naast de weg wordt tijdelijk in twee 
richtingen gebruikt, dit kan wel 
enkele minuten vertraging opleve-
ren. Voor de exacte reisinformatie 
kunt u 9292.nl raadplegen.
Bij alle wegwerkzaamheden kunnen 
onvoorziene omstandigheden voor-
komen waardoor het werk moet 
worden uitgesteld naar een later 
moment. Bijvoorbeeld als het
lange tijd achter elkaar hard regent.
Asfalteren is dan niet verstandig 
omdat de kwaliteit van het resultaat 
onvoldoende zal zijn. Als de plan-
ning onverhoopt wijzigt, meldt 
uitvoerder KWS dit, onder andere
op de BouwApp en KWS-app
onder ‘Asfaltonderhoud N201 
Mijdrecht - Uithoorn’.

Regio - De Amstellanddag op 
zondag 9 juni staat dit jaar in het 
teken van ‘Bewegen en lokaal 
gezond eten’. Meer dan 50 locaties 
openen hun deuren en bieden een 
uniek kijkje in de natuur, cultuur-
historie en kunst van Amstelland. De 
Amstellanddag wordt georganiseerd 
door de Stichting Bescherming 
Amstelland. Met het accent op 
‘Bewegen en lokaal gezond eten’ sluit 
de Amstellanddag aan bij het belang 
dat de gemeenten Ouder-Amstel en 
Amstelveen hechten aan bewegen. 
Bezoekers kunnen nieuwe sporten 
uitproberen, workshops volgen en 
zich laten inspireren door de vele 
beweging- en recreatiemogelijk-
heden in Amstelland. Ook zijn er 
deze dag op verschillende locaties
in Amstelland lunches verkrijgbaar 
met verse, lokale producten. De
prijs bedraagt ongeveer 10 euro.

Stichting Beschermers Amstelland
De Amstellanddag wordt dit jaar 
voor de 16e keer georganiseerd.
Het is één van de belangrijkste activi-
teiten van Stichting Beschermers 
Amstelland, die zich al jarenlang 
inzet voor het behoud en de ontwik-
keling van Amstelland als een open 
en toegankelijk, vitaal agrarisch 
gebied met grote natuurwaarden.
De stichting stimuleert het respect-
vol benutten van het landschap, de 
natuur en de cultuurhistorie, zodat 
Amstelland een plek blijft waar mens, 
dier en natuur samenkomen.

Meer informatie
Meer informatie en het volledige 
programma over de Amstellanddag 
is te vinden op de website www.
beschermersamstelland.nl of neem 
contact op met de organisatie via 
info@beschermersamstelland.nl.

Amstellanddag: ‘Bewegen en 
lokaal gezond eten’

Uithoorn - Zondagmiddag kunt u 
vanaf 15.30 uur bij Café Drinken en 
Zo in Uithoorn gaan genieten van 
een live optreden van Big Rich and 
the Blacksmith Company. De band 
zoekt zijn heil in de 50’s & 60’s style 
Blues en spelen nummers van onder 
andere Freddie King, Little Charlie & 

the Nightcats, James Harman en 
natuurlijk ook eigen werk. De uitmun-
tende harpsolo’s van Big Ritch, onder-
steund door de opzwepende ritmes 
van the Blacksmith Company staan 
garant voor een stampende, dam-
pende en dansende tent. Stilstaan is 
geen optie: “You got to move!”

Big Rich and the Blacksmith 
Company zondag bij Drinken & Zo

Regio - Zondag was alweer de eerste 
editie van de Noord Holland Cup voor 
BMX’ers uit heel Noord-Holland. Voor 
de beginnende rijders is dit zonder 
twijfel de leukste serie ‘in de regio’.
Wie al wat langer �etst kan ook een 
jaar hoger gaan rijden om het zo 
leuker te houden voor de competitie. 
De Noord-Holland Cup is een compe-
titie over vier wedstrijden. UWTC BMX 
deed met meer dan 20 rijders in bijna 
alle leeftijdsklassen mee. Een lekker 
zonnetje en weinig wind, zoals deze 
Eerste Pinksterdag, is altijd �jn op een 
wedstrijddag. Dan rolt de baan wat 
harder en kun je makkelijker springen 
of achterwielen.
UWTC heeft een actief jeugd-
programma en omdat je al vanaf een 
jaar of zes kunt meedoen aan dit soort 
wedstrijden is het extra leuk om ‘de 
kleintjes’ over de baan te zien gaan. 
Aangemoedigd door de clubgenoten 
en families langs de baan zijn de 
jongste groepen altijd erg leuk om
in actie te zien.

Successen waren er voor Jur en Sep 
Bakker die beide in hun leeftijd in de 
�nales op één eindigden. Ook Sepp 
Drubbel en Peter Müller kwamen in de 
A-�nale waarbij Sepp een derde plaats 
wist te bemachtigen en Peter een 4e. 
Bij de Boys 9 kwam Kay als vijfde over 
de meet in de A-�nale. En bij de boys 
10 won Arthur Knol heel knap omdat 
hij eigenlijk in boys 8 jaar moet rijden 
gezien z’n leeftijd en na een start vanaf 
de achtste plek in de halve �nale was 
het spektakel compleet! Jason van der 
Steegt werd in dezelfde A-�nale netjes 
7e. Ook in de B-�nale reden UWTC´ers 
Jan Derksen en Sem Terpstra naar een 
respectabele 4e en 5e plek. Bij de boys 
11 jaar won Dax Bijlsma die ook een 
jaartje hoger reed en toch alles uit de 
kast moest halen om de oudere rijders 
voor te blijven. Max van der Haven 
werd 4e en in de B-�nale werd Laura 
Rademakers 2e en Casper Kamerling 
5e. In de categorie boys 12 en girls 13 
streed Flip Huigsloot om het podium 
in de B-�nale en kwam uiteindelijk als 

UTWC BMX succesvol in NH-Cup derde over de �nish! Nog een jaartje 
ouder ontbraken er wat bekende 
namen van UWTC, maar Deon Bakker 
hield de eer hoog en reed naar een 2e 
plek in de B �nale. Ook Joost Zwerver 
wist de B-�nale te bereiken en won 
deze ook nog! In de categorie 15-16 
jaar wist Levi Hagenbeek met mooie 
sprongen als eerste te �nishen. Deze 
klasse is altijd spectaculair omdat er 
twee leeftijden bij elkaar rijden. Voor 
UWTC wist ook nieuw lid Ka´eo Evers 
de B-�nale te bereiken en werd daarin 
zevende. Goed bezig! De rijders van 17 
of ouder werden bij elkaar geplaatst 
en in dit gezelschap kwam Sjoerd 
Zwerver na een valpartij in de A-�nale 
als zesde over de streep. In de B-�nale 
wist Lars Wiebes er met de koppositie 
vandoor te gaan, gevolgd door Borus 
van der Haven die netjes tweede werd. 
UWTC BMX organiseert zelf dit jaar op 
21 en 22 september een internationale 
wedstrijd (de 3 Nations Cup) en op 20 
oktober de één na laatste wedstrijd in 
de BMX West-Nederland competitie. 
Iedereen is dan van harte welkom om 
snelle races en mooie stunts te zien.

Regio - Iedereen verdient een club! 
Een plek waar je elkaar ontmoet, 
elkaar sterker maakt en helemaal 
jezelf kunt zijn. Daarom ondersteunt 
de coöperatieve Rabobank al 20 jaar 
verenigingen door heel Nederland. 
De inschrijfperiode voor clubs is 
gestart voor de stemcampagne
van Rabo ClubSupport.
Clubs krijgen een persoonlijke
uitnodiging en kunnen zich tot en 
met 8 juli inschrijven. In de zomer 
start de coöperatieve stemcampagne 
Rabo ClubSupport en na de zomer 
kunnen onze leden stemmen op hun 
favoriete club. Hoe meer stemmen 
voor een club, hoe hoger het bedrag 
voor het realiseren van hun maat-
schappelijk bestedingsdoel.
Rabobank wil een bijdrage leveren 
aan een duurzaam en leefbaar regio 
Schiphol. Een gezond verenigings-
leven is hier een belangrijk onderdeel 

van. Daarom investeert Rabobank in 
clubs met kennis, netwerk en geld. 
Dit doen ze in samenwerking met 
het NOC*NSF, LKCA en verschillende 
bonden. De bank investeert een deel 
van het coöperatief dividend, een 
fonds om de regio te versterken,
in de maatschappelijke doelen van 
verenigingen. Bijvoorbeeld het 
verduurzamen van het clubhuis, 
investeren in vervoer om kinderen
te kunnen halen en brengen of het 
werven van extra vrijwilligers. Zo 
helpen ze samen om het verenigings-
leven van Nederland gezond en 
toegankelijk te houden.

Verenigingen kunnen zich tussen
27 mei en 8 juli aanmelden via
rabo-clubsupport.nl. Vanaf
2 september kunnen Rabobank- 
leden stemmen op hun favoriete 
club in regio Schiphol.

De inschrijving voor Rabo 
ClubSupport is geopend!

16 inderegio.nl • 29 mei 2024NIEUWS





Wethouder Anja Vijselaar en Martin Wanschers (COO Glaspoort) ondertekenden
de samenwerkingsovereenkomst op de Burgemeester Padmosweg in Wilnis,
een van de straten die de komende jaren van glasvezel wordt voorzien.
Foto: Gemeente De Ronde Venen.

V.l.n.r.: Burgemeester Maarten Divendal, Rolf Jaarsma, Jan Klerk, Coen van Veen, 
Odette Vermeulen en wethouder Cees van Uden. Foto: Gemeente De Ronde Venen.

De Ronde Venen - Abcoude, De 
Hoef, Mijdrecht, Vinkeveen, Wilnis, 
Waverveen en de bedrijventerreinen 
in de gemeente krijgen de beschik-
king over snel internet. Glaspoort en 
KPN leggen de komende drie jaar 
glasvezel aan in deze gebieden.

Samenwerkingsovereenkomst
De gemeente en Glaspoort en KPN 
hebben daartoe maandag 27 mei 
een samenwerkingsovereenkomst 
getekend. Vorig jaar juni is een 
samenwerkingsovereenkomst
getekend voor de aanleg van glas-
vezel in Amstelhoek en Baambrugge 
en het oostelijk deel van het buiten-

gebied van de gemeente. “De 
behoefte aan snel internet wordt 
steeds groter’’, zegt verantwoordelijk 
wethouder Anja Vijselaar. “Het belang 
van snel internet neemt alleen maar 
toe. Dat geldt voor de zorg, onder-
wijs, de economie, maar ook voor
het sociale leven. Met een snelle en 
stabiele internetverbinding kunnen 
inwoners die om wat voor reden
dan ook aan huis zijn gebonden
toch makkelijk hun sociale contacten 
onderhouden en eenzaamheid 
voorkomen.’’

Meerdere glasvezelnetwerken
Een deel van de gemeente beschikt 

Vinkeveen - Rolf Jaarsma, Odette 
Vermeulen, Coen van Veen en Jan 
Klerk hebben donderdag 23 mei 
afscheid genomen als bestuurders van 
Stichting Ons Dorpshuis. Als bestuurs-
leden zorgden zij gedurende een 
groot aantal jaren voor Sociaal Cultu-
reel Centrum De Boei in Vinkeveen. 
Burgemeester Maarten Divendal en 
wethouder Cees van Uden, verant-
woordelijk voor dorpshuizen, spraken 
bij het afscheid van de bestuursleden 
hun dank uit. Maarten Divendal stond 
onder meer stil bij de belangrijke rol 
van vrijwilligerswerk voor de samen-
leving. “Dankzij de waardevolle inzet 
van Rolf, Odette, Coen en Jan speelt 
De Boei een belangrijke rol in Vinke-
veen. Voor veel activiteiten van inwo-
ners en verenigingen is De Boei een 
thuishaven: voor sport, cultuur, bij-
eenkomsten of gewoon om elkaar
te ontmoeten.”  Wethouder Cees van 
Uden benadrukte in zijn dankwoord 

dat de bestuursleden de laatste
jaren onder lastige omstandigheden 
hebben moeten werken. “Een deels 
verouderd gebouw, tijdelijke sluiting 
in verband met corona en fors 
gestegen energieprijzen maakten het 
beheer van De Boei voor het stich-
tingsbestuur tot een grote uitdaging. 
Mede dankzij de inzet van Rolf, Odette, 
Coen en Jan zijn er de afgelopen jaren 
niettemin nog verbeteringen aan het 
gebouw gerealiseerd en speelt De Boei 
voor de inwoners van Vinkeveen een 
belangrijke rol.”
De toekomst van De Boei en de 
bestuurlijke rol zijn het afgelopen
jaar regelmatig gespreksonderwerp 
geweest tijdens overleg tussen het 
stichtingsbestuur en de gemeente. 
Rolf Jaarsma: ,,Wij zijn gezamenlijk
tot de conclusie gekomen dat de 
bestuurswissel bijdraagt aan het 
creëren van een toekomstbestendige 
situatie voor De Boei.’’ 

Gemeente tekent overeenkomst 
over aanleg glasvezel 

Stichtingsbestuur De Boei 
neemt afscheid

al over glasvezel en een deel nog 
niet. Het staat marktpartijen vrij glas-
vezel aan te leggen, de Telecommu-
nicatiewet gebiedt gemeenten hier, 
onder voorwaarden, medewerking 
aan te verlenen. Het kan dus voor-
komen dat er gebieden zijn waar 
glasvezel van verschillende bedrijven 
is (of nog wordt) aangelegd.
Omdat Glaspoort en KPN-glasvezel 
in zes dorpen en het bedrijventerrein 
willen aanleggen, is besloten een 
samenwerkingsovereenkomst op
te stellen. In de overeenkomst staan 
duidelijke afspraken over uitvoering 
en aanleg. Afgesproken is onder 
andere dat bij alle adressen binnen 
het plangebied glasvezel wordt 
aangelegd en dat bewoners en 
bedrijven een goed aanbod krijgen 
voor een aansluiting.

Unieke situatie
Volgens relatiemanager Robert van 
Hulst van KPN en Glaspoort ontstaat 
met de ondertekening de unieke 
situatie dat drie bedrijven, Glas-
draad, KPN en Glaspoort, gaan 
zorgen voor een goede aansluiting 
van De Ronde Venen op glasvezel. 
“Het vereist een goede afstemming, 
dat is prima in samenspraak met de 
gemeente gelukt. De gemeente De 
Ronde Venen is zo dadelijk maximaal 
voorbereid op haar toekomst met 
glasvezel’’, aldus Van Hulst.

Aanleg binnen drie jaar afgerond
Met Glaspoort en KPN is afgesproken 
de werkzaamheden binnen drie  jaar 
te voltooien. Omdat straten open 
moeten voor de aanleg van de 
kabels, is enige overlast niet te voor-
komen. Ook hierover zijn afspraken 
gemaakt om dit tot een minimum
te beperken.

Uithoorn - Tweede Pinksterdag, 
stond er een groep vrijwilligers klaar 
om de Amstel een stuk schoner te 
maken. Met grijpers, emmers, SUP 
boards in de aanslag, zijn ze met zes 

personen, waaronder drie toppers 
van jonge meiden, de Amstel op 
gegaan op zoek naar drijvend afval. 
Tussen het riet, maar met gepaste 
afstand tot de broedende water-

SUP clean-up op de Amstel vogels, zijn met name �essen, pakjes 
drinken, plastic bekertjes en borrel/
menukaarten gevonden. Maar ook
een koplamp, winterjas, drainagebuis 
en een boodschappentas zijn er uit 
het water gevist. Al het statiegeld
van de blikjes en �essen is aan de 

scouting gedoneerd. In totaal zijn
er vier volle emmers met afval 
gevonden! Twee keer per jaar (begin 
en eind seizoen) stelt Fortvarend de 
supboards en sloep beschikbaar voor 
deze clean-up actie. Houdt de social 
media van Fortvarend in de gaten 

voor de volgende actie. Deze activi-
teit kan ook goed als maatschappelijk 
bedrijfsuitje worden georganiseerd. 
Met bijvoorbeeld een arrangement 
erbij om hierna op het terras langs 
het water te genieten van een
schonere Amstel.

Uithoorn/De Kwakel - Omwonen-
den van Schiphol, waaronder
inwoners van Uithoorn en De
Kwakel, ervaren al jaren grote over-
last van Schiphol. Overdag, ’s avonds 
en ’s nachts. De stichting Recht
op Bescherming tegen Vlieghinder 
(RBV) spande onlangs een rechts-
zaak aan om omwonenden te 
beschermen. Afgelopen maart 
oordeelde de rechtbank dat de 
Nederlandse Staat meer moet doen 
om omwonenden te beschermen. In 
april debatteerde de Tweede Kamer 
over mogelijke oplossingen, waar-
onder nachtsluiting. Het debat wordt 
binnenkort voortgezet. Gemeente 
Uithoorn blijft bij het standpunt dat 
krimp van Schiphol de enige échte 
oplossing is om de hinder voor haar 
inwoners terug te dringen. 

Nachtsluiting
Schiphol en een aantal Tweede 
Kamerleden noemen nachtsluiting als 
een oplossing voor slaapverstoring. 
Wethouder Hoekstra: “Ik begrijp deze 
oplossing voor omwonenden die ’s 
nachts wakker worden van de vlieg-

tuigen. In ‘de nacht’ zoals Schiphol
die de�nieert, ervaren Uithoorn en
De Kwakel minder overlast, omdat dan 
de Aalsmeerbaan niet mag worden 
gebruikt. Maar de overlast is tijdens de 
avondpiek tussen 21.00 en 22.00 uur 
juist groot. En de avond is de nacht 
van onze kinderen. Ook uit GGD-
onderzoek blijkt dat slaapverstoring
al veel eerder optreedt dan het tijdstip 
dat Schiphol als nacht de�nieert. Om 
slaapverstoring écht te voorkomen 
moet je dus niet alleen naar de Schip-
holnacht kijken. Maar ook naar de 
zwaarste pieken tussen 20.00 en 08.00 
uur. Voor onze gemeente is nacht-
sluiting dus alleen een oplossing als 
ook de avondpiek voor Uithoorn en 
De Kwakel wordt meegenomen.” 

Minder vluchten enige oplossing
De grootste zorg van de gemeente 
Uithoorn is waar de nachtvluchten (de 
slots) heen gaan bij een nachtsluiting. 
Want als het totaal aantal vluchten 
niet vermindert, betekent dat auto-
matisch dat dit leidt tot het ver-
schuiven van vluchten naar de dag, 
avond of randen van de nacht. Met 

Nachtsluiting Schiphol voor
Uithoorn geen oplossing

negatieve gevolgen voor Uithoorn
als hierdoor de Aalsmeerbaan vaker 
wordt gebruikt. 
Wethouder Hoekstra: “Slaapverstoring 
is erg. Maar constante stress en 
geluidsoverlast overdag en ’s avonds 
zijn óók slecht voor de gezondheid. De 
boodschap van de gemeente is 
daarom kort: minder vluchten op de 
Aalsmeerbaan. Ook bij een nacht-
sluiting. Voor de beeldvorming: in 
2023 is het aantal starts vanaf de Aals-
meerbaan toegenomen met 60% ten 
opzichte van 2022. Voor de Kaagbaan 
was dit 10%. Daarnaast is de Aals-
meerbaan de enige baan waar in 2023 
de normen van het handhavingspunt 
zijn overschreden. Zelfs met 19%.
We hebben er schoon genoeg van
om dat steeds te moeten aankaarten.” 

Vervolgstappen
De gemeente zet zich actief in voor 
minder overlast door Schiphol. Zo 
sprak wethouder Ferry Hoekstra voor 
het Tweede Kamerdebat in april met 
verschillende Kamerleden. Hij bena-
drukte dat de groei van Schiphol voor 
een groot deel heeft plaatsgevonden 
op de Aalsmeerbaan. Tijdens het 
debat kwamen deze inbreng duidelijk 
naar voren. Verschillende Kamerleden 
hebben de demissionair minister 
gevraagd welke maatregelen hij gaat 

nemen om de normen te handhaven, 
te zorgen dat Schiphol krimpt en dat 
overlast afneemt. De minister heeft 
aangegeven dat hij met aanpassing 
van wet- en regelgeving de overlast 
voor omwonenden wil verminderen. 
Hoe dat er precies uit gaat zien, is nog 
onduidelijk. Op korte termijn stuurt hij 
een brief naar de Tweede Kamer over 
de vervolgstappen die hij gaat nemen. 

Procedure voor krimp
Het demissionair kabinet staat nog 
steeds achter het krimpbesluit. Daar-
voor loopt nu ook een procedure in 
Brussel, de zogenaamde Balanced 
Approach. Maar er lopen meer juri-
dische procedures. Aan de ene kant 
wordt de Staat gedwongen om
meer rekening te houden met
omwonenden. Aan de andere kant 
mag de Staat niet zomaar het vrije 
verkeer en de vrije markt beperken.
En vanwege de grote belangen van de 
luchtvaartmaatschappijen, zoals ook 
in het debat werd benadrukt, blijft het 
een ingewikkelde discussie. Inmiddels 
ligt er een hoofdlijnenakkoord. Hieruit 
kan worden geconcludeerd dat het 
nieuwe kabinet de rechtsbescherming 
van omwonenden op orde wil 
brengen, met behoud van de netwerk-
kwaliteit van Schiphol.
Tegelijkertijd wordt groei op de 

langere termijn en met stillere en 
schonere vliegtuigen niet uitgesloten.

Alle seinen op rood
De gemeente blijft zich in elk geval 
inzetten voor minder hinder en een 
gezonde leefomgeving voor haar 
inwoners. Wethouder Hoekstra: “Elke 
maatregel die Schiphol neemt, zou 
daaraan moeten bijdragen. Dus ook 
een nachtsluiting. Het idee dat een 
maatregel tot méér vluchten op de 
Aalsmeerbaan zou kunnen leiden,
zet alle seinen op rood. Dat kunnen 
we niet accepteren.”

Wethouder Hoekstra: “Slaapverstoring 
is erg. Maar constante stress en 
geluidsoverlast overdag en ’s avonds 
zijn óók slecht voor de gezondheid.  
Foto: Gemeente Uithoorn.
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De Hoef - De 7x7 vrouwen 30+ van 
HSV’69 uit De Hoef hebben een nieuwe 
sponsor! Met de zorgvuldig uitgekozen 
speciale vrouwenline tenue’s, zijn zij 

helemaal klaar om te vlammen op het 
veld. Met dank aan Wouter Quiel van 
Qlimaat airconditioning & klimaat-
beheersing uit Aalsmeer.

30 plus vrouwen van HSV 
hebben een sponsor

Abcoude - Bij FC Abcoude draait
het niet alleen om het traditionele 
voetbal. Elke vrijdagochtend om 
10.00 uur komt een bijzondere groep 
sporters samen voor een wedstrijdje 
‘walking football’. Deze aangepaste 
vorm van voetbal biedt senioren de 
mogelijkheid om actief te blijven, 
ongeacht hun leeftijd of conditie.
De oudste speler in het team is een 
energieke 80-jarige, terwijl de jongste 
deelnemer 59 jaar oud is. De groep
is divers en inclusief, wat blijkt uit de 
aanwezigheid van een vrouwelijke 
speler die met veel enthousiasme 
meedoet.
Walking football, een initiatief dat 
overgewaaid is uit Engeland, heeft
als belangrijkste regel dat rennen 

verboden is. Dit maakt het spel 
toegankelijker en verlaagt het risico 
op blessures. Voor de spelers van FC 
Abcoude is het een perfecte manier 
om �t te blijven, zonder de intense 
belasting van het traditionele 
voetbal. Maar walking football is 
meer dan alleen een sportieve activi-
teit; het is een sociaal evenement. Na 
een uur fanatiek en met veel plezier 
op het veld te hebben gestaan, 
trekken de spelers zich terug in
de kantine van FC Abcoude. Daar 
brengen ze nog een uur door,
genietend van een kop ko�e, een 
praatje en vooral veel gezelligheid. 
Dit sociale aspect is minstens zo 
belangrijk als het fysieke spel. Het 
versterkt de onderlinge banden en 

Walking Football bij FC Abcoude: 
sport, gezelligheid en gezondheid

zorgt ervoor dat iedereen zich 
welkom en gewaardeerd voelt.

Uniek
De diversiteit in leeftijd en geslacht 
binnen het team draagt bij aan een 
unieke dynamiek. De 80-jarige speler 
brengt een schat aan levenservaring 
mee en inspireert jongere team-
genoten met zijn vitaliteit en doorzet-
tingsvermogen. De jongere spelers, 
zoals de 59-jarige, dragen bij met hun 
energie en enthousiasme, wat zorgt 
voor een levendige en stimulerende 
omgeving. De vrouwelijke deelnemer 
brengt extra variatie in het spel en 
benadrukt het inclusieve karakter
van de groep. Walking football bij FC 
Abcoude biedt de perfecte balans 
tussen sport en sociaal contact. Het
is een wekelijkse afspraak die niet 
alleen de fysieke gezondheid bevor-
dert, maar ook het geestelijke welzijn 
van de deelnemers ondersteunt. 
Iedereen is welkom, ongeacht hun 
voetbalervaring of fysieke conditie. 
Dit maakt walking football een waar-
devolle toevoeging aan het aanbod 
van FC Abcoude en een voorbeeld 
voor andere clubs in de regio.
Dus, mocht je op een vrijdagochtend 
in de buurt van FC Abcoude zijn, 
breng dan zeker een bezoek aan het 
veld. Je zult een groep enthousiaste 
spelers zien die, ongeacht hun leef-
tijd, genieten van het spel en elkaars 
gezelschap. Walking football bij FC 
Abcoude is een prachtige illustratie 
van hoe sport mensen kan verbinden 
en een gezonde levensstijl kan
bevorderen, ongeacht hun leeftijd.

Mijdrecht - Argon heeft De Zuid-
vogels niet af kunnen houden van 
het kampioenschap in de eerste klas, 
de ploeg uit Huizen had aan een 
gelijkspel voldoende om na a�oop 
de kampioensschaal in ontvangst
te mogen nemen. Na drie minuten 
stond de 0-1 al op het scorebord en 
dat werd tevens de ruststand. Na het 
bijna gelijkwaardige vervolg werd 
het in minuut 64 0-2 voor de bezoe-
kers en tien minuten daarna nog 0-3 
en kon met nog een kwartier te gaan 
niets meer het feest bederven voor 
De Zuidvogels.
De wedstrijd begon drie kwartier 
later omdat een hoosbui het veld 
onbespeelbaar maakte. De regen 
stopte om precies half drie en
45 minuten later was het veld 
voldoende bespeelbaar om het arbi-
trale trio onder leiding van scheids-
rechter Robin Punt het sein te laten 
geven dat de wedstrijd kon 
beginnen.

Snel doelpunt
Al na drie minuten moest Argon 
keeper Kris van Rijn de bal uit het
net vissen, na een hoekschop kopte 

Hidde van Erkel de 0-1 binnen. Even 
daarvoor lanceerde Imar Kort een 
omhaal die maar net naast ging.
Ook Raoul van Wijk produceerde een 
knappe omhaal maar die kon door 
keeper Versteegt gepareerd worden. 
Ook een afstandsschop van Jesper 
de Haan werd een prooi voor 
Versteegt. Een schot/voorzet even 
later van Jesper de Haan was ook 
voor doelman Versteegt. Precies op 
het half uur zagen we goede moge-
lijkheden voor de gasten waarbij 
keeper Van Rijn tweemaal gepas-
seerd leek te worden maar de bal 
ging niet over de doellijn. Na een 
voorzet van Jayden Zschuschen was 
er een kansje voor Tim Waning maar 
hij raakte de bal niet lekker. Aan de 
andere kant moest ook Kris van Rijn 
weer �ink aan de bak bij een inzet 
van dichtbij.

Tweede helft
Argon begon met een vrije trap
van Justin Schouten die doelman 
Versteegt wegwerkte, in de rebound 
knalde Lars van Wees naast. Even 
later leverde een actie over rechts 
van Erkelly de Sa alleen een hoek-

Leuke slotwedstrijd van Argon 
tegen De Zuidvogels

schop op en die werd in een overvol 
doelgebied daar een Argon speler 
ingeschoten, maar keeper Versteegt 
kreeg assistentie van een verdediger 
die de bal van de doellijn schoot. 
Balverlies op het middenveld was de 
aanleiding dat Imar Kort alleen voor 
doelman Van Rijn verscheen en die 
was ditmaal kansloos 0-2. Tien 
minuten later was het Tim Kok die 
aan alle onzekerheid een einde 
maakte door voor de 0-3 te zorgen. 
Mitchel van der Veer, Siep Keulemans 
en Erkelly de Sa mochten het laatste 
kwartier op de bank plaats nemen, 
Hero Schulein, Sjors Vastenburg en 
Tobias Ravelli kwamen in het veld. 
Nigel van Zelst testte Argon keeper 
Kris van Rijn nog even en Siep Keule-
mans produceerde een wippertje dat 
op de lat eindigde en bij een prach-
tige voorzet even later van Hero 
Schulein glipte de bal van de schoen 
van Raoul van Wijk. Ook Tim Huisman 
maakte in de slotfase nog zijn 
opwachting maar aan de stand 
veranderde er niets meer.

De Zuidvogels is de terechte 
kampioen en mag het volgend 
seizoen in de vierde divisie zijn 
debuut maken, Argon gaat proberen 
een goed seizoen in de tweede 
klasse te draaien.

Vinkeveen - Normaal gesproken zien 
jullie een stukje in deze krant over 
Hertha 4, dan hebben ze weer een 
wedstrijd gespeeld. Gewonnen of 
verloren, dat maakt niet uit. Het 
wordt geschreven door ‘perschef’ 
Rinus. Deze week eens geen stukje 
van Rinus maar van zijn team voor 
hem; “Wij zetten perschef Rinus nu 
eens in het zonnetje. Rinus is onze 
trouwste supporter. Week in week uit 
staat Rinus langs de zijkant van het 
veld notities te maken van onze 
acties en goals die we maken. Onze 
perschef schrijft een stukje voor de 
krant. Weer of geen weer, hij is er 
altijd. Vandaar dat we hem willen 
bedanken met een stukje in de krant. 
Namens heel Hertha 4, onwijs 
bedankt en we hopen allemaal dat je 

er volgend seizoen weer bij bent! “, 
was getekend: Daan de Bruin en alle 
spelers van Hertha 4.

Speciaal bericht voor
de perschef van Hertha 4

Foto aangeleverd.

Mijdrecht - Donderdag 23 mei werd 
de laatste speelronde van de compe-
titie gespeeld. De kaarten waren 
geschud en de oplossingen moesten 
worden bedacht. Dan nog het beste 
uit de spellen weten te halen, want 
promotie en degradaties lagen op
de loer en soms ook voor het grijpen. 
De uitkomst van al dit is:
A-lijn: 1. Henk Hiemstra & Truus Groot 
61,67%, 2. Ben Ockhuizen & Ria 
Matthiesen 57,50% en 3. Jan Rove-
kamp & Jan van den Brand 56,25%. 
Het opvallendste spel was een door
5 paren geboden, 6SA waarvan een 
werd gedoubleerd, paar Rovekamp, 
dat dus de winst pakte. Ook een 
6harten door paar John Willems 
mocht er zijn.

Eindstand
De eindstand van deze competitie is: 
1. Paar Henny van der reep 55,95%,
2. Paar Joke de Wit 55,89% en
3. Paar Ineke van Diemen 55,71%.
B-lijn: 1. Maria baas & Ted Koen 70%, 
2. Wim & Trees Versteeg 56,25% en
3. Carla de goede & Tineke Venhuizen 
54,17%. Ook hier weer een mooi spel 
door paar Versteeg: 3SA met 4ups.
En door paar Baas 4harten met 2ups.
De eindstand is: 1. Paar Maria Baas 
62,61%, 2. Paar Richard van Heese 
59,76% en 3. Paar Joke Groeneveld 
55,52%.

Wat rest na deze mooie competities 
zijn de slotdrives voor komende 
week.

Bridge-uitslagen BV Mijdrecht

Uithoorn - Jong geleerd, oud 
gedaan. Met een steuntje in de rug 
van de gemeente Uithoorn kunnen 
deelnemers aan de vitality-trainingen 
voor 60-plussers (m/v) zich nu ook 
gaan uitleven op steps. Tien stuks 
staan te blinken voor gebruik. De 
steps zijn voor de groep een mooie 

en welkome toevoeging aan het 
ruime aanbod van sportieve activi-
teiten. Afgelopen vrijdag werd al met 
veel enthousiasme proefgereden, 
voor velen een feest van herkenning.
De sportgroep voor ouderen van 
circa 60-plus is al enkele weken te 
gast op het terrein van wielerclub 

Net als toen: Sporters 60-plus
stappen weer op de steps

UWTC op De Randhoorn. Elke vrijdag 
tussen 10.00 en 11.00 uur wordt er in 
de buitenlucht op een ontspannen 
wijze bewogen. Gestart wordt met 
een warming-up, daarna kan indivi-
dueel of in groepsverband gekozen 
worden voor balspel, �tness, �etsen, 
stappen of steppen. De deelnemers 
kunnen ook zelf ideeën inbrengen. 
Iedereen bepaald zijn of haar keuze 
en tempo binnen de eigen mogelijk-
heden.

De groep is niet gekoppeld aan een 
vereniging, evenmin wordt contri-
butie geheven. Wel wordt, volgens 
het idee van vitality sporten, per 
deelname een euro gevraagd voor 
onkosten en aanschaf spelmateriaal. 
Het sport uur wordt afgesloten met 
een ko�e- en theeronde in de 
kantine van UWTC. Meer informatie:
mail naar bouteranton@gmail.com
of bel met telefoonnummer
06 - 5433 3929.

Foto aangeleverd.
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OP ZOEK NAAR WERK

Uitgave van Regio Media Groep Bekijk alle vacatures

Check je CAO
In veel gevallen is het beëindigen van 
het dienstverband bij het bereiken 
van de pensioengerechtigde leeftijd 
vastgelegd in een collectieve arbeids-
overeenkomst (CAO). Dit houdt in dat 
de lopende arbeidsovereenkomst 
automatisch wordt ontbonden 
wanneer je die leeftijd hebt bereikt. 
Staat zo’n bepaling niet in de CAO, 
dan loopt je arbeidsovereenkomst 
dus gewoon door en kun je op basis 

daarvan zonder problemen blijven 
doorwerken. Eindigt de overeen-
komst, dan zul je met je werkgever 
tot een nieuwe overeenkomst 
moeten komen. Werk je door op basis 
van de bestaande overeenkomst, 
houd er dan rekening mee dat je 
werkgever voortaan de mogelijkheid 
heeft om die op te zeggen zonder 
preventieve toets van het UWV of de 
rechter. Hierbij geldt een opzegter-
mijn van een maand.

Door blijven werken na de 
pensioengerechtigde leeftijd

De huidige krapte op de arbeidsmarkt noopt werkgevers tot 
het bedenken van alternatieve strategieën. Eén van de 
mogelijkheden, die een essentiële bijdrage kan leveren aan 
het verminderen van de personeelstekorten, is mensen langer 
te laten doorwerken. Een werkgever kan een werknemer 
hiertoe niet verplichten, maar op vrijwillige basis kan iemand 
natuurlijk blijven doorwerken zolang hij dat wil. Doorwerken 
na de pensioengerechtigde leeftijd heeft wel wat 
administratieve consequenties, die we hieronder uiteenzetten.

Geen gevolgen voor AOW en 
pensioen
Doorwerken na de AOW-leeftijd 
heeft geen gevolgen voor je AOW of 
pensioen. Een AOW-uitkering is een 
uniform vastgesteld bedrag, dat niet 
gekoppeld is aan eventueel ander 
inkomen. Iedereen ontvangt 
hetzelfde basisbedrag, waarbij 
alleen onderscheid wordt gemaakt 
tussen alleenstaanden en mensen 
met een (� scale) partner. Wil je 
pensioen ontvangen vanaf de pensi-
oengerechtigde leeftijd, dan 
ontvang je de volledige pensioen-
uitkering bovenop je salaris. Stel je 
het pensioen uit tot een later 
moment, dan bestaat de mogelijk-
heid om te zijner tijd een hogere 
uitkering te ontvangen. Dit is moge-
lijk doordat je de resterende periode 
van je leven waarop het pensioen 

van toepassing is, verkleint. Het is 
ook een optie om je salaris gedu-
rende de doorwerkperiode ten dele 
aan te vullen met een lage pensi-
oenuitkering, die je na het stoppen 
met werken laat verhogen.

Werken in deeltijd
Een veel gekozen vorm van door-
werken na de pensioengerechtigde 
leeftijd is het werken in deeltijd. 
Mensen die voorheen vijf dagen in 
de week werkten, doen dat vanaf 
dat moment bijvoorbeeld nog twee 
dagen in de week. Je bent niet 
verplicht om een bepaald aantal 
uren te werken, dit regel je in 
overleg met je werkgever. De ene 
baan leent zich wat gemakkelijker 
voor een invulling in deeltijd dan de 
andere. Je kunt er ook voor kiezen 
om zelfstandig ondernemer te 
worden en je door je voormalig 
werkgever te laten inhuren. Bedenk 
overigens dat je voor een werkgever 
een gewild personeelslid in loon-
dienst zult zijn. Je brengt namelijk 
een � inke dosis kennis en ervaring 

mee, terwijl de werkgever voor jou 
geen sociale premies meer hoeft af 
te dragen. Hierdoor is hij een stuk 
voordeliger uit.

Ziektewet en WAO
Wanneer je AOW-gerechtigd bent, 
vervalt het recht op een werkloos-
heidsuitkering of arbeidsongeschikt-
heidsuitkering (WAO). Dat is logisch, 
want dit zijn voorzieningen die een 
basisinkomen garanderen wanneer 
jij je baan verliest of niet meer kunt 
werken door ziekte of ongeval. Je 
hebt echter inmiddels een AOW-
uitkering die daarvoor in de plaats 
komt. Dit houdt wel in dat je totale 
inkomsten acuut zullen dalen op het 
moment waarop je noodge-
dwongen stopt met werken. Je bent 
dan nog wel verzekerd via de Ziek-
tewet. Dit houdt in dat je bij ziekte 
recht hebt op maximaal dertien 
weken (gedeeltelijke) loondoorbeta-
ling. Dit betreft dezelfde regeling die 
tijdens je reguliere arbeidzame 
periode maximaal twee jaar lang 
een loondoorbetaling garandeert.



Steek jij graag je handen uit de mouwen? Zijn bloemen helemaal jouw ding en wil je graag werken in 
een jong en energiek team? Lees dan snel verder! 

We zijn een groeiend bedrijf en hierdoor ontstaan er uitdagende functies waarin jij verder met ons 
mee kan groeien. We zijn op zoek naar: Logistiek medewerkers full- en parttime

Jimmy Colors B.V. is een ververij dat gespecialiseerd is in het kleuren van bloemen, bladsoorten en 
droogbloemen. Daarnaast behoren het glitteren, poederen en spuiten van de producten tot onze 
werkzaamheden. Met een klein team kleuren wij dagelijks met passie een groot assortiment. Wij zijn 
een jong bedrijf wat sinds 1 juli 2021 is opgericht in Aalsmeer. 

Hierin herken jij jezelf:

Een logistiek medewerker die in een hecht team wil werken. Je steekt graag je handen uit de 
mouwen, bent nauwkeurig en je bent stressbestendig. Daarnaast heb je een hoog 
verantwoordelijkheidsgevoel om een goed product bij onze klanten af te leveren. Je bent bereid om 
eventueel extra uren te werken in de piekperiodes (september t/m december). Naast medewerkers 
die fulltime beschikbaar zijn, komen wij ook graag in contact met scholieren en mensen die zich als 
zelfstandige verhuren. 

Wat ga je doen?

• Ingangscontrole; het controleren van inkomende producten op aantallen en kwaliteit.
• Orderverwerking; het voorbereiden van orders.
• Productverwerking; het verpakken en klaarzetten van producten.
• Orderpicken; orders verzamelen en gereedmaken voor zending.
• Uitgangscontrole; nacontrole op aantallen, kwaliteit en leveringspapieren.

Wat bieden wij?

• Een veelzijdige functie waarin je veel vrijheid krijgt om mee te helpen aan het bouwen aan 
een groeiend bedrijf.

• Een plezierige werkomgeving met fijne collega’s.
• Prettige werkomstandigheden.
• Een marktconform salaris en secundaire arbeidsvoorwaarde.

Wat moet je doen?

Stuur jouw sollicitatiebrief met CV naar daniel@jimmycolors.nl . Neem voor eventuele vragen 
contact op met Daniël van der Voorn (In- en verkoper) via 06-15 44 02 29.
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Steek jij graag je handen uit de mouwen? 
Zijn bloemen helemaal jouw ding en wil je 
graag werken in een jong en energiek team? 
Lees dan snel verder!  

We zijn een groeiend bedrijf en hierdoor ontstaan er uitdagende functies waarin jij verder 
met ons mee kan groeien. We zijn op zoek naar: 

Logistiek medewerkers full- en parttime 
Jimmy Colors B.V. is een ververij dat gespecialiseerd is in het kleuren van bloemen, 
bladsoorten en droogbloemen. Daarnaast behoren het glitteren, poederen en spuiten van de 
producten tot onze werkzaamheden. Met een klein team kleuren wij dagelijks met passie een 
groot assortiment. Wij zijn een jong bedrijf wat sinds 1 juli 2021 is opgericht in Aalsmeer.  

Hierin herken jij jezelf: 
Een logistiek medewerker die in een hecht team wil werken. Je steekt graag je handen 
uit de mouwen, bent nauwkeurig en je bent stressbestendig. Daarnaast heb je een hoog 
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•  Ingangscontrole; het controleren van inkomende producten op aantallen en kwaliteit.
• Orderverwerking; het voorbereiden van orders.
• Productverwerking; het verpakken en klaarzetten van producten.
• Orderpicken; orders verzamelen en gereedmaken voor zending.
• Uitgangscontrole; nacontrole op aantallen, kwaliteit en leveringspapieren.

Wat bieden wij?
• Een veelzijdige functie waarin je veel vrijheid krijgt om mee te helpen aan 

het bouwen aan een groeiend bedrijf.
• Een plezierige werkomgeving met �jne collega’s.
• Prettige werkomstandigheden.
• Een marktconform salaris en secundaire arbeidsvoorwaarde.

Wat moet je doen?
Stuur jouw sollicitatiebrief met CV naar daniel@jimmycolors.nl . 
Neem voor eventuele vragen contact op met Daniël van der Voorn 
(In- en verkoper) via 06-15 44 02 29.

Wil j�  onderdeel z� n van een ambitieuze en 
toekomstgerichte club en heb je een affiniteit met sport? 
Dan is een functie als sportverzorger b�  Argon misschien 
wel op jouw l� f geschreven.

We zoeken een 

SPORTVERZORGER
die het leuk vindt om het selectie elftal van Argon te 
begeleiden b�  wedstr� den (en trainingen). 
Daarb�  ondersteund door een sportfysiotherapeut 
(en nog 13 therapeuten) van KernGezond.

Wil je meer informatie of solliciteren naar de 
mogel� kheden? 
Stuur dan een mailtje naar: jeroen@kerngezond.eu

A Badweg 21, 8223PA Lelystad
M 06 4531 0046
T 0320 220 145
W www.kerngezond.eu

Volg ons ook op Facebook, Instagram en LinkedIn

WERKEN BIJ
TER STEEGE
ALLROUND COMMERCIEEL 
MEDEWERKER BINNENDIENST

WWW.TERSTEEGE.NL
/VACATURES

Als allround commercieel medewerker binnendienst ben jij 
verantwoordelijk voor het coördineren, controleren en opvolgen 
van het verkoopproces. Dat lijkt gesneden koek, maar de ervaring 
leert dat iedere dag weer verrassingen brengt. Want bij Ter Steege 
in Aalsmeer gebeurt altijd wat. Voor ons kantoor met showroom in 
Aalsmeer zijn wij op zoek naar een enthousiaste en servicegerichte 
medewerker die de handen graag uit de mouwen steekt. Iemand 
die de rol van gastheerschap, binnendienst en verkoop weet vorm 
te geven tot één functie. Je hebt hierbij de vrijheid om dat op jouw 
unieke manier te doen. Versterk jij ons team?

TER STEEGE - Turfstekerstraat 21, 1431 GD Aalsmeer - Mail: sollicitatie@tersteege.nl - Tel: (0297) 32 11 44 - www.tersteege.nl

SOLLICITEREN? OF 
LIEVER EERST MEER 

INFORMATIE?

Takenpakket

verantwoordelijk voor de 
efficiënte afhandeling van 
verkoopoffertes en orders

aanleveren en afhandelen van 
aanvragen van klanten in de 
breedste zin

proactieve, assertieve opvolging 
van uitgebrachte offertes

eerste aanspreekpunt voor 
klanten, telefonisch én je 
ontvangt klanten die onze 
showroom bezoeken

je helpt bij alle dagelijks 
voorkomende werkzaamheden 
op kantoor en in de showroom

Wij bieden

Een functie bij dé 
bloempottenleverancier van 
Nederland 

Een hoop kennis en ervaring 
binnen onze onderneming en die 
delen we graag met jou

Een informele, fijne werksfeer

een betrouwbaar familiebedrijf 
dat al meer dan 90 jaar bestaat 
en blijft groeien



Tandartspraktijk Vliegenthart
ZOEKT EEN

BALIEMEDEWERKER
Fulltime of Parttime in overleg

Ben je op zoek naar een afwisselende baan? Kun je goed schakelen 
en zelfstandig werken? Vind je het leuk om in een klein collegiaal 
teamverband te werken? Dan is dit misschien de juiste werkplek voor jou.

Functie eisen
• MBO werk- en denkniveau
•	 Goede beheersing van de Nederlandse taal in woord en geschrift
• Tandheelkundige ervaring is een pré, maar opleiding in de praktijk 

is ook mogelijk
• Goede computervaardigheden
• Goede communicatieve, sociale en computervaardigheden
• Vriendelijk, behulpzaam en klantgericht

Ben je geïnteresseerd stuur dan je cv en motivatiebrief naar:
info@tandartsvliegenthart.nl

Drie Kolommenplein 1G • Aalsmeer

Voor de start van het kampeerseizoen zijn we op zoek naar

Nieuwe collega’s!
Voor onze locati e in Aalsmeer zijn we op zoek naar 
enthousiast personeel voor diverse functi es:

• Medewerker Camperverhuur
• Medewerker Werkplaats
• Medewerker Schoonmaak
Over Camperhuren.nl
Camperhuren.nl verhuurt 50 luxe, comfortabele campers van 1 tot 6 personen. Aan het 
eind van het seizoen zijn onze huurcampers ook te koop. Wij vinden het belangrijk dat 
iedereen kan genieten van een campervakanti e. Daarom bieden wij alle begeleiding die 
de klanten nodig hebben, vóór en ti jdens hun reis. 

Solliciteren doe je via danielle@camperhuren.nl. Heb je nog vragen? 
Bel Ernst op 0297- 547007. 

Camperhuren.nl  |  Turfstekerstraat 26  |  1431 GE Aalsmeer  |  www.camperhuren.nl 

VACATURES

VACATURE
chauffeur bestelbus (rijbewijs B)

Voor het bezorgen van onze bestellingen bij onze 
klanten in de gehele Haarlemmermeer. 

Daarnaast draai jij je hand niet om voor wat magazijnwerkzaamheden. 
Werktijden zijn van 9.00 tot 13.00 uur van maandag t/m vrijdag.

Voor vragen over deze vacature kun je contact opnemen met Carola 
via carola@lunchbus.nl. Lunchbus b.v. Bennebroekerweg 253 te 

Rijsenhout. tel. Nr 0297-326917. Kijk ook eens op www.lunchbus.nl 

De man als kostwinner
Een eeuw geleden was het gebruikelijk dat de 
man in het gezin de kostwinner was, terwijl de 
vrouw de zorg voor het huishouden en de 
kinderen op zich nam. In die tijd was het dan 
ook verboden om als getrouwde vrouw 
betaalde arbeid te verrichten. Vrouwen die hun 
werkgever een trouwkaart stuurden, kregen er 
een ontslagbrief voor terug. Uiteindelijk zou de 
Tweede Kamer in 1955 een motie aannemen 
die een einde maakte aan deze regel. Vanaf dat 
moment mochten getrouwde vrouwen dus 
een baan hebben, maar hun salaris lag meestal 
een stuk lager dan dat van mannen in een 
soortgelijke functie. Door de jaren heen 
hebben vrouwen continu gestreden om aan 
deze ongelijkheid een einde te maken.

Economische groei
Nederland doet het in economisch opzicht niet 
slecht, maar zou een nog stabielere economie 
kunnen hebben, wanneer meer mensen voltijd 
zouden gaan werken. Bijna de helft van alle 
werkenden doet dat echter niet. Iedereen die 
minder dan 35 uren per week maakt, wordt als 
deeltijdwerker gezien. Al met al zijn dat er in 
ons land meer dan vier miljoen. Als deze 
mensen allemaal zouden kiezen voor een 
voltijd functie, zou dat miljarden aan economi-
sche groei opleren. Het lijkt echter een utopie 
te zijn, want slechts één op de acht deeltijd-

werkers lijkt bereid te zijn om meer uren te 
gaan draaien. Vaak heeft dit vooral te maken 
met het behouden van een goede balans 
tussen werk en privéleven. Het is meestal een 
weloverwogen keuze om het aantal werkuren 
te beperken.

Zorg, onderwijs en horeca
Niet in elke branche is deeltijdwerk even 
vanzelfsprekend. Met name in de bedrijfs-
takken gezondheids- en welzijnszorg, onder-
wijs en horeca is het percentage deeltijdwer-
kers het hoogst. Opvallend is ook dat het met 
name deze bedrijfstakken zijn waar de deeltijd-
banen voornamelijk door vrouwen worden 
ingevuld. Dit geldt vooral voor de zorg- en 
onderwijssector. Dat in de horeca veel sprake is 
van deeltijdwerkers, komt voordat doordat 
veel jongeren deze sector kiezen voor een 
baan naast hun studie. Dat blijkt duidelijk uit 
cijfers van het Centraal Bureau voor de Statis-
tiek (CBS). Zo behoorde in 2022 bijvoorbeeld 
16 procent van alle werkenden tot de leeftijds-
groep 15-25 jaar, terwijl dat in de horeca maar 
liefst 52 procent was.

Andere landen
Dat Nederland al jaren op eenzame hoogte 
staat waar het deeltijdwerken betreft, blijkt 
duidelijk als we er wat oudere cijfers bij 
pakken. Zo was in 2008 in ons land ook bijna 

Nederland is kampioen 
deeltijdwerken in Europa

Nergens in Europa werken relatief gezien zo veel mensen in deeltijd als in 
Nederland. De reden hiervoor is grotendeels te herleiden tot de traditionele 
rolverdeling binnen het gezin, zoals die een eeuw geleden nog standaard als 
uitgangspunt werd genomen. Het zijn van oudsher vooral de vrouwen die in 
deeltijd werken: ongeveer driekwart van alle werkende vrouwen heeft een deeltijd 
baan, tegenover ongeveer een kwart van alle werkende mannen.

de helft van alle mensen in deeltijd aan het 
werk, terwijl Zweden de tweede plek in de 
ranglijst bezette met slechts 26 procent deel-
tijdwerkers. Duitsland volgde op de derde 
plaats met 25 procent. In landen van het voor-
malig Oostblok is deeltijdwerken vrijwel niet 
aan de orde.

Maximaal aantal werkuren
Behalve mensen die werken in deeltijd, zijn er 
natuurlijk ook mensen die meer uren draaien 

dan de gemiddelde 40-urige werkweek. Neder-
land kent echter ook een maximaal aantal 
werkuren. Het is wettelijk geregeld dat je niet 
meer dan 60 uur per week mag werken. Boven-
dien mag dat ook niet standaard het geval zijn. 
Die 60 uur mag incidenteel eens voorkomen, 
maar het gemiddelde over een periode van 
vier weken mag niet boven de 48 uur liggen. 
Dat houdt in dat er tegenover een werkweek 
van 60 uur altijd een week moet staan waarin 
je beduidend minder uren draait.






